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بازگشت طارمى باورکردنى است؟رقص مرگ در شهربازى هاى استانزندگى بدون شغل دوم نمى گذرددفترچه بیمه کارآمد، حق همگانى استرؤیاى تهران، تسخیر خاورمیانه است! ورزشاستاناقتصاداجتماعجهان نما

کسى کم آبى را جدى نگرفته است

تیزى تیغ بر پلک نوزاد
3
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در حالى که بر صرفه جویى20 درصدى تأکید مى شود

میرزاجانپور 
خط نخورده 
است

 بازگشت پذیرى ما 
باعث «حیرت»
 مى شود

      

ضدو نقیض گویى درباره یک فاجعه جدید

نایب رئیس اتحادیه خــوار و بار اصفهــان گفت: اگر 
امروز شاهد کمبود شکر در ســطح بازار هستیم باید از 
فروشگاه هاى کوثر و شرکت هاى دولتى پرسید که شکر 
را ازکجا مى آورند.ســید کمال خیام نکویى در گفتگو با 
مهر با اشاره به کمبود شکر در بازار اصفهان و نارضایتى 
مردم در این خصوص، اظهار داشت: مسئله شکر برعهده 

دولت اســت و توزیع آن هم توسط شرکت هاى دولتى 
انجام مى گیرد.وى با بیان اینکه نبود شــکر در سطح 
بازار را باید از شرکت هاى دولتى جویا شد، اضافه کرد: 
در حال حاضر در بازارهاى کوثر اصفهان شکر موجود 
است و باید دانست که چه کسى شکرهاى موجود در این 

بازارها را تأمین مى کند.

پاى پرندگان زینتى
 به بازار باز مى شود

علت کمبود شکر را باید از شرکت هاى دولتى جویا شد
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میزبانى اصفهان ازگرد و غبار 
تا پایان تابستان
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در صفحه اقتصاد بخوانیددر صفحه اجتماع بخوانید

طلا دیگرجاذبه سرمایه گذارى نیست؟حقایق تکان دهنده از طاعون قرن بیستم 
معاون بهداشت وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشکى از افزایش 
دو برابرى انتقال جنســى ایدز خبر داد و گفت: حدود یک دهه پیش 
15 درصد موارد انتقال ایدز از طریق جنسى بود و اکنون به 30 درصد 

افزایش یافته است...

رئیــس اتحادیه طــلا و جواهر کشــور با بیــان اینکــه از حراج 
ســکه اســتقبال نشــد، گفت: بــه دلیــل زیان هــاى هنگفت 
غیرحرفه اى ها و عدم ریســک پذیرى شان، ســکه و طلا از جاذبه 

سرمایه گذارى خارج شد.

2

تشدیدبرخورد پلیس
 با واحدهاى
 بدون پروانه 

6

میرزاجانپو
خط نخورد
است

7

مدیرعامل سازمان میادین و ساماندهى 
مشاغل شهرى شهردارى اصفهان گفت: 
در بازار گل و گیاه علاوه بر ارائه گونه هاى 
مختلف گیاهى، ماهى ها و پرندگان زینتى 

نیز عرضه مى شود.

راه آهن اصفهان-  اهواز 
در مرحله جذب 
سرمایه گذار 
است

5

شهردارى بهارستان در نظردارد بااستناد به مجوز شماره 954/ش ب شوراى محترم اسلامى شهر بهارستان نسبت به برگزارى 
مناقصه هاى عمومى با شرح شرایط زیر اقدام نماید:

آگهى مناقصه عمومىآگهى مناقصه عمومى

مهدى فاتحى- شهردار بهارستان

1- متقاضیان مى توانند از تاریخ چاپ این آگهى تا روز شنبه مورخه 95/05/02 جهت دریافت اسناد مناقصه به شهردارى بهارستان 
مراجعه نمایند. 

2- آخرین مهلت تحویل اسناد به دبیرخانه محرمانه واحد حراست شهردارى روز یک شنبه 95/05/10 
3- زمان بازگشایى پیشنهادات رأس ساعت 13 روز دوشنبه 95/05/11 

4- شهردارى در رد یا قبول پیشنهادات رسیده مختار است. 
5- سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد مناقصه درج گردیده است. 

میزان سپرده شرکت در مناقصه (ریال)برآورد به (ریال)موضوع مورد مناقصه

اصلاح میادین مراکز همسایگى 
3/364/660/356170/000/000محلات 1 و 4 و 5

اصلاح میادین مراکز همسایگى 
3/395/373/468170/000/000محلات 2 و 3 و 6

 *- محل دریافت اسناد مناقصه : اداره حقوقی و قراردادهاي شرکت آب وفاضلاب روستایی استان اصفهان 
واقع درمیدان جهاد

* - محل تحویل پاکات پیشــنهاد قیمت : دبیرخانه شــرکت آبفار اصفهان تلفن  32363066  دورنگار 
 32369023

* - تاریخ فروش اسناد : از تاریخ 28 /95/04  لغایت 95/05/02
* -  آخرین مهلت تکمیل و تحویل پیشنهادات : ساعت  14:00 مورخ  14 /95/05

* - تاریخ جلسه مناقصه :  شنبه مورخ  16 /95/05ساعت 9 صبح درمحل سالن جلسات شرکت
ضمناً آگهی درسایت شرکت به نشانی www.Abfar-isfahan.ir   و پایگاه اطلاع رسانی مناقصات به نشانی 

IETS.MPORG.IR درج گردیده است . 

شرکت آب و فاضلاب روستائى استان اصفهانشرکت آب و فاضلاب روستائى استان اصفهان
آگهى مناقصه عمومى شماره آگهى مناقصه عمومى شماره 888888--887887- - 9595« یک مرحله اى»« یک مرحله اى»

دستگاه مناقصه گزار : شرکت آب وفاضلاب روستایى استان اصفهان  دستگاه مناقصه گزار : شرکت آب وفاضلاب روستایى استان اصفهان  ( ارقام برآوردوتضمین به ریال )( ارقام برآوردوتضمین به ریال )

کمیسیون معاملات شرکت آب و فاضلاب روستایی استان اصفهان

ف
محل تامین مبلغ تضمینبرآورد دستگاهصلاحیتعنوان مناقصهردی

اعتبار

1

تهیه مصالح و تکمیل و 
اصلاح خط انتقال آب 

مجتمع  روستایى اونج و ظفر 
قند اردستان  95-887

حداقل رتبه 5  
حقوقی در رشته 

آب 
عمرانى4,402,989,959220,500,000

2

تهیه مصالح و اجراى 
عملیات تکمیلى اصلاح 
و توسعه شبکه توزیع 
آب روستاى زفره از 

توابع کوهپایه شهرستان 
اصفهان 95-888

حداقل رتبه 5  
حقوقی در رشته 

آب 
عمرانى8,415,023,778421,000,000

ساختمان هاى ادارى، ممیزى انرژى مى شوند



پیشنهاد سردبیر:2
مرگ جان سخت ترین فرمانده داعش 
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جهان نما
آقا! نداریم، نگو

نصف جهان:  انگار یک چیزیشان مى شود. کسى 
گفت فساد! فقط دوستان گفتند: چند نفر، توجه داشته 
باشید چند نفر پول هاى میلیاردى مى گیرند و براى 
اینکه سقف آن هم رعایت شود، از زیر قرارداد، پول را 
مى گیرند. چند نفر هم رشوه داده اند و لى کجا فساد 

است ؟ چرا حرف در مى آورید؟
پیشکســوت فوتبال کشــورمان گفت: «فساد در 
فوتبال وجود ندارد و این رشــته یکى از پاك ترین 
رشته هاى ورزشــى اســت.» بفرمایید! همین را 

مى خواستید که آقاى پیشکسوت این را بگوید.
علیرضا امامــى فرافــزود: «نباید بــدون دلیل و 
اســتناد ، آبــروى کســى را از  بین برد. فســادى 
در فوتبال وجود نــدارد و اگر اتفاقــى رخ  مى دهد 
و نامى منتشر مى شود ، مى بایست با دلیل و مدرك 

باشد.» 
امامى فر دربــاره تصمیم گیــرى مجلس مبنى بر 
مسکوت ماندن این پرونده اظهار داشت: «نمى دانم 
چه بگویم. به هیچ وجه فسادى در فوتبال وجود ندارد 
و این پرونده مى بایست مختومه شود نه مسکوت.» 

نمایندگان قهرمى کنند؟ 
نصف جهان: خیلى بد است کســى قول بدهد اما 
عمل نکنــد؛ حالا مى خواهد قول یــک مادر براى 
پختن غذاى مــورد علاقه کودك باشــد یا  وعده 
رئیس جمهور. فرقى نمى کند؛ مهم قول است که اگر 

عمل نمى کنى عده اى قهر مى کنند.
« اگر هیئت دولت در خصوص مطالبات به حق مردم 
استان کرمانشاه اقدامى نکند در سفر ریاست محترم 
جمهور  وى را همراهى نخواهیم کرد.» این را نماینده 
مردم هرسین،صحنه و بیستون در مجلس شوراى 

اسلامى گفته است. 
بفرما! حالا هر کى قول داده خودش هم باید پاسخگو 
باشد. بعد که این نمایندگان نیامدند جناب روحانى 

گله نکنند؟ 
این آقاى نماینده اذعان کرده: «ما از رئیس جمهور و 
هیئت همراه تشکر مى کنیم که قصد سفر به استان 
کرمانشاه را دارند.ولى چون مردم عادت کرده اند و 
پذیرفته اند که در سفر رئیس جمهور مطالبات آنها 
برآورده  شود، لذا منتظر تحقق این خواسته هایشان 

هستند.»
ســلیمانى تصریح کرد:«مجمع نمایندگان استان 
توقع داشتند عزیزان در دولت بپذیرند و اعلام کنند 
و پاسخگوى مطالبات مردم باشــند،اما متأسفانه تا 
به امروز چیزى به دست ما نرسیده و چه به صورت 
مکتوب و چه به صــورت ملفوظ جوابــى دریافت 

نکرده ایم.» 

تأخیر در پرواز نداریم 
نصف جهان:  یک بار هم نوبت به مسافر رسیده که 
شاکى شود چرا هواپیما سر ساعت پرواز مى کند. تا 
دیروز تاخیر در پرواز رکورد شکن بود امروز سر ساعت 
طیاره پرواز مى کند اما مگر مى شود؟ آن هم طیاره 
خودمان؟ یعنى آدم مهمى در هواپیما حضور داشته که 
نباید با تأخیر پرواز مى کرده؟ هواپیما طبق برنامه باید 
ساعت 17:00 فرودگاه مهرآباد را به مقصد فرودگاه 
شهید هاشمى نژاد مشهد ترك مى کرد، اما یکى از 
مسافرین به دلیل نرسیدن همراهان خود، با رفتن به 
سمت کابین خلبان و فریاد بر سر عوامل پرواز تاکید 

مى کند که نباید این هواپیما پرواز کند! 
پیرو این اتفاق، مسئولان ذیربط با مراجعه به پرواز، به 
این مسافر تأکید مى کنند که نرسیدن همراهان یکى 
از مســافرین نمى تواند دلیلى براى تعویق انداختن 
پرواز باشد و این هواپیما طبق برنامه باید پرواز کند.  
بله هواپیما و پرواز حساب و کتاب دارد این نیست که 

هر وقت شما بگویید یا ما بگوییم بپرد...!
اما یکى از نکات جالب در این اتفاق، حضور آیت ا... 
جنتى رئیس مجلس خبرگان رهبرى به عنوان یکى 

از مسافرین این پرواز بوده است. 

دختر اوباما: ایرانیها خوبند 
نصف جهان: بعد از هجوم ایرانى ها براى بســتن 
تخم مــرغ و زرد چوبه به پــاى رونالدینــو، اینبار 
کاربران فارسى زبان به صفحه اینستاگرام «مالـیا 
اوبـاما» دختر «بـــاراك اوبـــاما»هجوم بردند و 
درخواســت هاى خود را با زبان طنز و مزاح مطرح

 کردند. 
امان از این زبان فارســى، بیخود نگفتــه اند زبان 
فارسى همان قند پارسى است که به دور و نزدیک 
جهان رفته و مانده و تأثیر گذاشــته است اما اینبار 
انگاربرنگشته است مانده تا در چاى تلخ آنها شیرین 

شود.
بعد از مــدت زمانى کوتاه، مالیا اوبامــا که از هجوم 
کاربران به صفحه اینستاگرامش شگفت زده شده بود، 
صفحه اش را پرایوت کرد. بسیارى از ایرانیان براى 
معذرت خواهى و دلجویى از او، در اینستاگرام به وى 
دایرکت ارسال کردند و مالیا اوباما این دایرکت ها را 

در صفحه شخصى اش به اشتراك گذاشت. 
 مالیا اوبا در واکنش بــه یکى از دایرکت هایى که از 
طرف ایرانیان براى او ارسال شده بود و از او بخاطر 
بى احترامى هــا معذرت خواهى کــرده بود گفت:

« شما مى توانید فردى را هیچ وقت نبخشید. بسیارى 
از مردم در این جهان فقیرند چــون تنها چیزى که 
دارند پول است. من فهمیدم که ایرانیان افراد بسیار 
خوبى هستند چون آنها از من عذر خواهى کردند و 

من پذیرفتم».

وزیر دادگسترى: متأسفیم
وزیر دادگسترى موضوع فیش هاى حقوقى را آبروى 

نظام دانست.
حجت الاسلام و المســلمین مصطفى پور محمدى 
در بخش هایى از برنامه تلویزیونى «متن، حاشــیه» 
اظهار داشــت: بحث حقوق ها حرف امروز نیســت؛ 
متأسفانه در طول سالیان شــکل گرفته و دو - سه 
درصدش هم به این دولت نمى رسد. ما مفاسد بزرگ 

داشتیم و ذهن همه درگیر مبارزه با آن بوده است.
وى ادامه داد:  ما متأســفیم و تلقى ما نبود که چنین 
حقوق هــا و پرداخت هایى وجــود دارد؛ البته برخى 
حقوق هاى 30 میلیونى براى برخى دستگاه ها روال 
عادى شده بود و ما عذرخواهى مى کنیم و حتماً در این 

مقوله غفلت داشته ایم.
وى تأکید کرد: دســتگاه هاى کنتــرل نظارتى باید 
هشــدار مى دادند که ندادند و ما تا موضوع را متوجه 
شدیم حساس شدیم؛ زیرا این موضوع آبروى نظام 
است و اگر این اتفاقات در نظام بماند بى آبرویى است.

وزیر دادگسترى خاطرنشان کرد: باید قاطعانه با این 
موضوع برخورد و آن را اصلاح کنیم تا تکرار نشود.

کدام کشور مى خواست به 
ایران حمله کند؟

معاون رئیس جمهور به مذاکرات ایران و 1+5 اشاره 
کرد و یادآور شد: مذاکرات پیچیده و نابرابرى را پشت 
سرگذاشتیم چراکه آنان بالاى 500 نفر مذاکر کننده 

داشتند و تیم ما 40 نفره بود.
وى افزود: معضل بزرگ ناامنى در سایه   اقدامات دولت 
تدبیر و امید ریشه کن شــد و امروز اگر گردشگران 
زیادى مى خواهند از جاذبه هاى گردشــگران ایران 
استفاده کنند به خاطر توافقى است که به امضا رسید.

سلطانى فر با اشاره به سفر رئیس جمهور به فرانسه، 
خاطرنشان کرد: اولاند به آقاى روحانى گفته بود که 
براى حمله به ایران اتفاق نظر داشــتیم و اختلاف ما 
فقط در زمان حمله بود؛ در واقع برجام امنیت ایران را 

تضمین کرد و مانع بروز جنگ شد.

بازیگر فیلم هاى مستهجن 
درنشست ناتو!

 « Dziennik-polityczny » روزنامــۀ لهســتانى
نوشــت « ایرینا فریز» که اکنــون نمایندة مجلس 
اکراین اســت و مســئولیت مذاکره با ناتو را بر عهده 
دارد، ستارة فیلم هاى مســتهجن بوده است! شبکه 
راشا تودى در همین رابطه تأکید کرد که رسانه هاى
اکراینــى معتقدنــد کــه او با پتــرو پوروشــنکو، 
رئیس جمهــور اکرایــن، روابــط پنهانــى دارد، به 
ویژه اینکه او قبلا منشــى شــخصى رئیس جمهور

بود. روزنامه لهســتانى، در مقاله اى که پیش از آغاز 
نشست ناتو در لهستان منتشــر کرد، نوشت: بر پایۀ 
اطلاعاتى که در رسانه ها منتشر شده است، پوروشنکو 
از سال 2003 بر فعالیت هاى سیاسى فریز نظارت دارد. 

شبکۀ العالم این خبر را منتشر کرد.

سکوت عارف درباره حمایت 
از روحانى

رئیس فراکســیون امیــد در مجلس دهــم درباره 
حمایت اصلاح طلبان از روحانى در انتخابات ریاست 
جمهورى سال 96 اظهارنظر کرد.محمدرضا عارف در 
گفتگو با خبرآنلاین درباره پروژه عبور از روحانی که 
ازســوي برخی تندروها مطرح می شود،  اظهار کرد: 
اصلاح طلب ها همیشه حامی دولت بوده اند و از سال 
92 تاکنون از دولت آقــاي روحانی حمایت کرده اند.

وي درباره اینکه آیا این حمایت براي انتخابات سال 
96 نیز ادامه می یابد، گفت: جریان اصلاحات تصمیم 
می گیرد و اعلام می کند. امــا تا جایی که من اطلاع 
دارم هنوز هیچیک از جریانات سیاسی اصلاح طلب 
دراین باره موضع گیري نکرده اند.عارف در پاسخ به 
این سئوال که شخص او موافق کاندیداتوري روحانی 
است یا خیر،  اظهارنظري نکرد و به این جمله بسنده 

کرد: فعلاً من چیزي نمی گویم.

خوشگذرانى شاهزاده 
سعودى با دختران 

شبکۀ «سى ان ان ترکى» گزارشى تصویرى از کشتى 
لوکس شاهزادة سعودى منتشر کرد که ده دختر نیمه 

عریان هم او را همراهى مى کردند.
به گزارش جام جم آنلاین به نقــل از العالم، «نواف 
بن عبد العزیز»، شاهزادة سعودى، در سفر تفریحى 
خود به ترکیه یک کشــتى لوکس، با طول 85 متر، 
اجاره کرده است. او، افزون بر اطرافیانش، «ده دختر 
زیبارو» را هم با خود به این کشتى برده است. نواف و 
اطرافیانش، همراه با این دختران، به ورزش هاى آبى 

و رقص و پایکوبى پرداختند.
این شبکه افزود که اجاره کردن کشتى هاى لوکس در 
ترکیه کارى است که شاهزادگان سعودى زیاد انجام 
مى دهند. البته این کار غالبا با اســم هاى جعلى، به 

ویژه نام هاى انگلیسى، انجام مى شود.
«سى ان ان ترکى»، همچنین، اشاره کرد که چندى 
پیش نیــز محمد بن ســلمان، جانشــین ولى عهد 
عربستان، یک سفر تفریحى پنهانى به ترکیه داشته 
است. این شبکه افزود، بر خلاف نواف بن عبد العزیز 
که با محافظان شخصى خود به سفر آمده است، مکان 
تفریحات بن ســلمان و همراهانش با تدابیر امنیتى 

شدید محصور شده بود.

توئیتر خبر

سخنگوى سازمان انرژى اتمى کشورمان 
در واکنــش به تصویب قانــون منع خرید 
در  ایــران  از  ســنگین  آب 
مجلس نماینــدگان آمریکا 
اظهــار داشــت: مــا ماه  ها 
بــراى خــروج 32 تن 
بــا ســنگین  آب 

 آمریکایى ها مذاکره کردیم چرا که بــراى ورود به این بازار به دلایلى چون 
گستردگى و پیشرفتگى این بازار تلاش مى کردیم.

«بهروز کمالوندى» درگفتگو با باشــگاه خبرنگاران جــوان ادامه داد: این 
مذاکرات نتیجه داده و مــا قراردادى را  منعقد کردیم امــا گفتیم که باید در 
قرارداد تجدید نظر شــود به این دلیل که اگر چه ما براى اجراى تعهدات به 
دولت شما به خاطر تضمین هاى داده شده اعتماد داریم اما کنگره تصمیمى 
را گفت که دولت هم قادر به جلوگیرى از آن نبود بنابراین باید در این قرارداد 

تجدید نظر شود.
سخنگوى سازمان انرژى اتمى کشــورمان تصریح کرد: هم زمان با این که 
ما شروع به تجدید نظر کردیم یکســرى تندرو ها در کنگره تلاش کردند تا 
جلوى فروش آب سنگین به  ایران را ببندند و اگر این قرارداد بسته نشده  بود 
به طور کلى اجازه هیچ گونه فروش آب سنگین ما را به بازار آمریکا نمى دادند 
اما چون این قرارداد بسته شده بود مجبور شدند جلوى قراردادهاى بعدى را 

بگیرند.

بازگشت پذیرى ما باعث «حیرت» مى شود 

ابو عمر شیشانى (چچنى) یکى از جان سخت ترین 
و تحت تعقیب ترین فرماندهان داعش کشته شده 

است.
خبرگزارى « اعماق »  - وابســته به گروه مســلح 
داعش - با اعلام این خبر، مرگ این عضو بلند پایه 

گرجستانى تبار داعش را تأیید کرده است. 
بنا بر اعلام وب ســایت اعماق الشیشــانى در حال 
پس زدن حملات نیروهاى عراقى و ائتلاف به مناطق 
جنوبى موصل کشته شده است. خبرگزارى رویترز 
اعلام کرده تأیید خبر مرگ این فرمانده داعش را از 

منابع مستقل ندارد.
بر اســاس اعلام خبرگزارى وابســته بــه داعش، 
الشیشانى در نبرد در حومه شهر «شرقاط» در جنوب 

شهر موصل عراق کشته شده است. 
این فرمانده داعشــى به « عمر چچنى » نیز اشتهار 
داشت. نام اصلى این تروریست گرجى تبار «تَرخان 
باتیراش ویلى» است. او متولد 1986 در گرجستان 

بود.
او پیش از پیوســتن به داعش رهبــر گروه «جیش 

المهاجرین و الانصار» در شمال قفقاز بود. او پیشتر 
در ارتش گرجستان خدمت مى کرد اما از 6 سال پیش 
به بهانه بیمــارى خدمت در ارتــش را رها کرد و به 

گروه هاى ستیزه جوى افراط گرا پیوست.
پیشتر «پیتر کوك» سخنگوى وزارت دفاع آمریکا 
در ماه مارس گذشته از مرگ این فرمانده داعش در 
عملیات هوایى آمریکا علیه نشست رهبران داعش 
در نزدیکى منطقه « شدادى » خبر داده  بود، اما وب 

سایت اعماق این خبر را تکذیب کرده بود.
شیشانى یکى از اعضاى بلند پایه فرماندهى داعش 
بود. از او تحت عنوان وزیر جنگ داعش و مشــاور 
نظامى ابوبکر بغدادى رهبر داعش  یاد مى شــد. او 
همچنین یکى از اعضاى شــوراى رهبرى داعش 

در شهر رقه بود.
دولت آمریکا پارســال براى دستگیرى یا اطلاعات 
منجر به دستگیرى این تروریست داعشى 5 میلیون 

دلار جایزه تعیین کرده بود.
در مــاه هاى گذشــته بارهــا خبرهایــى مبنى بر 

کشته شدن الشیشانى منتشر شده بود.

مرگ جان سخت ترین فرمانده داعش 
وزیر رفاه دولت نهم بر این باور است که احمدى نژاد 
در صورت کاندیداتورى در انتخابات، در لحظات آخر 

کنار خواهد کشید.
پرویز کاظمى در گفتگو با «انتخاب» اظهار داشت: 
بعضى ها مى گویند ما اصولگرا هستیم ولى اسمشان 
را عوض کردند و با عناوین مختلف در صحنه سیاسى 
مشغول به کار هستند. بنابراین اگر بخواهیم بگوییم 
جبهه اصولگرایــان از آقاى روحانــى مى خواهند 
حمایت کنند، باید ببینیم باتوجه به چند شاخه شدن 

شان به اتفاق نظر مى رسند یا نه.
کاظمى ضمن تاکید بر اینکه اصولگرایان به اتحاد 
نمى رســند گفت: تجربه گذشته نشــان داده که 
اصولگرایان به اتحاد و اتفاق نظر نمى رسند. ما  در 
انتخابات 92 و 94 شــاهد بودیم این وحدت شکل 
نگرفت. بعــلاوه عملکرد اصولگرایــان در جامعه 
عملکرد چشمگیرى نبوده است که طبق این فرضیه 
بخواهیم نظر دهیم. به نظر من، جبهه اصولگرایان 
اگر بخواهنــد فعالیت کنند خیلى بــا اقبال مواجه 
نمى شود، شــاید خودشــان پرهیز کنند و از کسى 

حمایت خاصى نکنند.

وى درباره حمایت احتمالى بخشى از اصولگرایان از 
احمدى نژاد گفت: بعید مى دانم که جبهه اصولگرایان 
بخواهند دست به چنین کارى بزنند. اصولگرایان با 
توجه به اینکه جایگاه خودشان را درجامعه از دست 
داده اند، راضى نیستند بیشــتر از این سقوط کنند. 
تصور مى کنم که عقلاى اصولگرا بهتر از اینها فکر 
مى کنند و مى اندیشند که بخواهند اعتبار خودشان 
را در حمایت از احمدى نژاد دچار خدشه کنند. البته 
این موضوع را هم باید بگویم که اصولگرایان تندرو 

هم از احمدى نژاد حمایت نمى کنند.
کاظمى اضافه کرد: معتقدم کــه احمدى نژاد ورود 
پیدا نمى کند،، اگر هم بیاید مثل افرادى مى ماند که 

دقیقه 90 خود ر ا کنار مى کشند.
وى با اشاره به دیگر چهره هاى جریان اصولگرا از 
جمله قالیباف گفت: برداشــت من این است که آن 
اقبال عمومى براى شــهردار تهران اتفاق نخواهد 
افتاد. همچنین اصولگرایان بــه آن اتحاد لازم نیز 
نمى رســند. در واقع هیچ شیخوخیتى در این جبهه 
وجود نخواهد داشت که آن قدم جلو بگذارد و دیگران 

تبعیت کنند.

سقوط اصولگرایان با حمایت از احمدى نژاد

سخنگوى سازمان
در واکنــش به تص
سـ آب 

مجلس
اظهـ

کمال سجادى سخنگوى جبهه پیروان در گفتگویى، 
درباره سخنان اخیر باهنر در رابطه با حمایت مشروط 
اصولگرایان از روحانى در انتخابات گفت: به هر حال 
دنیاى سیاســت، دنیاى منکرات است، هر چیزى 
ممکن اســت اتفاق بیافتد، همان جوابى که آقاى 

باهنر دادند همان را شما ملاك قرار بدهید. 
وى افزود: شــخص آقــاى روحانــى جوهره اش 
اصولگرایى اســت. اگر مســائل اصولگرایى مورد 
توجه قرار بگیرد خیلى خوب است که همین موضوع 
مى توانــد جهت گیــرى مهمــى را در انتخابات 

مشخص کند.
ســجادى تصریح کرد: الان نمى شــود گفت که 
اصولگرایان میخواهنــد از روحانى حمایت کنند یا 
نکنند. انتخابات وقتى اتفاق مى افتد که اصولگرایان 
کاندیداهایى داشته باشند. در اردوگاه اصولگرایان 
قحط الرجال نشده و احتمال اینکه بخواهند کاندیدا 

داشــته باشــد وجود دارد. حمایت از آقاى روحانى 
بستگى به خیلى از شرایط و امکانات فضاى سیاسى 

و .... دارد.
سخنگوى جبهه پیروان با اشــاره به این موضوع 
که ما اصولگرایان تنــدرو را قبــول نداریم تأکید 
کرد: آن بخــش از اصولگرایى که مــا خودمان را 
متعلق بــه آن مى دانیــم، تندروها را به رســمیت 
نمى شناسیم.وى درباره احتمال کاندیداهاى 92 در 
انتخابات 96 گفت: این بستگى به خودشان دارد که 
آیا به صحنه بیایند یا نه. این موضوع مهمى بشمار 
مى آید. به نظر من، تعدد کاندیداها سم مهلکى براى 
اصولگرایان است، همانطور که بود و باعث تقسیم 
آراء در آن سال شد. سجادى در ادامه گفت: ما یک 
لیست 30 نفره داریم که از این 30 نفر باید روى یک 
نفر به اجماع برسیم که ممکن است آقاى روحانى 

باشد.انتخاب این گفتگو را منتشر کرده است.

آیت ا... هاشمى رفسنجانى، در ادامه سفر به استان 
کرمان در دیدار نمایندگان مردم شهرهاى مختلف 
این استان در مجلس شوراى اســلامى با اشاره به 
ســوابق رفتارى و گفتارى خویش بــا امام راحل و 
بعد از ایشــان با مقام معظم رهبرى، گفت: در زمان 
امام (ره) با اینکه ارادتى قلبى به ایشان داشتم، وقتى 
در مســائل سیاســى اختلاف نظر پیدا مى کردیم، 
نظراتم را مى گفتم و به امام عرض مى کردم که در 
این قضیه از شما پیروى مى کنم. همچنین در دوران 
رهبرى آیت ا... خامنه اى نیز علاوه بر سوابق طولانى 
دوستى، همکارى و همدلى، گاهى که اختلاف نظر 
پیدا مى شود، به ایشــان هم عرض کردم نظرم این 
است، اما شما رهبر جامعه هستید و من باید از شما 
پیروى کنم و براى مســائل اختلافــى نیز حجت 

شرعى دارم.
به گزارش ایلنا، رئیس مجمع تشــخیص مصلحت 

نظام با یادآورى برخــى از اتفاقات تاریخى در زمان 
حیات امام راحل، گفت: نامه هایى که به خط من و 

سران انقلاب است، در اسناد تاریخى موجود است.
وى با تشــریح سوابق آشــنایى خویش با حضرت 
آیت ا... خامنه اى، گفت: مطمئن باشید الان هم در 
ایران کسى نزدیک تر از من به رهبر معظم انقلاب 

نیست.
آیت ا... هاشمى رفســنجانى در ادامه سخنانشان با 
اشــاره به بازدیدى که از تونل طــرح انتقال آب به 
کرمان و همچنین جلســه اى کــه در محل پروژه 
با مســئولین امور آب و کشاورزى اســتان داشتند، 
گفت: براســاس پیش بینى هاى علمى و شــواهد 
موجود، آب یکى از مشــکلات جدى آینده جهان و 
مخصوصاً براى جغرافیاى ایران با باران کم و اقلیمى 
نسبتاً خشک اســت که باید براى حل این مشکل 

آینده نگرى کرد.

 هاشمى هنگام اختلاف با رهبرى چه مى کند؟30 نامزد براى یک انتخابات

الجزیره در یادداشتى به مناسبت فرارسیدن سالگرد توافق 
هسته اى ایران، به بررســى رفتار تهران پیش و پس از 

توافق پرداخت.
به گزارش باشــگاه خبرنگاران جــوان الجزیره به بهانه 
فرارسیدن سالگرد توافق هسته اى ایران، یادداشتى را به 
قلم «لوك کافى» افسر اسبق ارتش آمریکا و مشاور سابق 

وزیر دفاع انگلیس، منتشر کرد.
در این یادداشت با مطرح کردن ادعاهایى علیه کشورمان، 
آمده است: «یکســال از توافق هسته اى ایران و 5 کشور 
قدرتمند جهان مــى گذرد. رفتــار ایران قبــل و بعد از 
اجرایى شدن برنامه جامع اقدام مشــترك (برجام) هیچ 
تغییرى نکرده اســت. تنها ایران پس از توافق، قوى تر و 
قدرتمندتر شده است و بى محابا در حال تسخیر خاورمیانه 
اســت. این توافق، اقتصاد ایران را تقویت کرده و تهدید 
نظامى این کشور در منطقه را افزایش داده است. همچنین 
این توافق، موقعیت رئیس جمهــوران بعدى آمریکا را در 

مواجهه با ایران تضعیف کرده است.»
نویسنده این یادداشت در ادامه مدعى شد: «به راستى چرا 
از این توافق، به عنوان یک توافق بد نام برده مى شــود؟ 
نخست آنکه هدف از توافق با ایران، منع دستیابى این کشور 
به سلاح هاى هسته اى بود؛ اما این امر در توافق هسته اى 
حاصل نشد. این توافق تنها روند فعالیت هاى هسته اى این 

کشور را کند کرد؛ اما موفق نشد آن را متوقف کند.»
الجزیره در ادامه ادعایش نوشــت: دوم، بر اســاس این 
توافق ایران مجوز برداشت 100 میلیارد از دارایى هایش 
را به دست آورد. این میزان، جدا از 100 ها میلیارد دلار از 
درآمدهایى است که با لغو تحریم ها عاید ایران مى شود. 
پیش از خشک شدن جوهر امضاى توافق هسته اى ایران، 
شــرکت هاى آمریکایى و اروپایى براى آغاز تجارت با 

تهران صف کشیدند.
بر اســاس ادعاى الجزیره، ســوم، محدودیت هاى مهم 
ذکر شــده در این قرارداد در مدت 10، 15 و 20 ســال به 
پایان خواهد رسید. به عنوان مثال، محدودیت غنى سازى 
اورانیوم و همچنین تولید آب ســنگین پس از 15 ســال 
منقضى خواهد شد. محدودیت هاى اعمال شده بر میزان 
ذخایر اورانیوم غنى شده نیز طى 15 سال برداشته خواهد 
شــد. الجزیره در ادامه ادعاهایش ضد برجام آورده است: 
چهارم، نظارت بر تأسیســات و فعالیت هاى هســته اى 
ایران آن قدر که باید و شاید، جدى و شدید نیست. آژانس 

بین المللى انرژى اتمى تنها یک بار از تاسیسات هسته اى 
ایران بازدید کرده است. 

و در آخر، براساس توافق تحریم تسلیحاتى سازمان ملل 
ظرف مدت 5 سال به اتمام خواهد رسید و محدودیت هاى 
برنامه موشکى نیز طى 8 سال برداشته خواهد شد. این امر 
به ایران اجازه خواهد داد تا با وارد کردن سلاح، قواى نظامى 

خود را تقویت و متحدانش را تجهیز کند.
در ادامه این مطلب آمده این ادعا مطرح شــده که: باید 
پذیرفت در 12 ماه گذشــته هیچ چیز عوض نشده است. 
هیچ نشانه اى از بهبودى در رفتار ایران در منطقه وجود 
ندارد. به عکس، ایران بى محاباتر و جسورتر شده است. 
درست یک هفته پیش از تأیید برجام از سوى دو طرف، 
ایران جدیدترین موشــک دوربرد بالستیک خود را با نام 

«عماد» آزمایش کرد. پس از آن نیز آزمایش موشک هاى 
بالستیک ادامه داشت. این آزمایش ها نقض تعهدات ایران 

در قبال قطع نامه 1929 شوراى امنیت سازمان ملل بود.
در انتهاى این مطلب ادعا شده است: ایران به بالا گرفتن 
آتش جنگ در یمن دامــن زد. مقامــات نظامى ایران، 
خاندان سلطنتى بحرین را به ســرنگونى تهدید کردند. 
ایران همچنان بى پروا و جســور به رفتارها و تهدیدات 
خود در منطقه (از جمله تهدید به بستن تنگه هرمز) ادامه 
مى دهد. دخالت نظامى ایران در سوریه و عراق نیز بر هیچ 
کس پوشیده نیست. نظامیان ایرانى آشکارا در سوریه در 
حمایت از بشار اسد مى جنگند. حضور نظامیان ایران در 
سوریه به بدتر شدن اوضاع دامن زده است! باید پذیرفت 

توافق هسته اى تنها ایران را جسورتر کرده است.

رؤیاى تهران، تسخیر 
خاورمیانه است!

ادعاى واهى الجزیره: 

ممنوعیت فروش بوئینگ 
نقض برجام است 

عضو دموکــرات مجلس نماینــدگان آمریکا گفت: 
ممنوعیت فــروش هواپیماهاى بوئینــگ به ایران، 
نقض برجام است و این کشور شاید بازرسان آژانس 

بین المللى انرژى اتمى را اخراج کند.
به گزارش فارس، در ادامه اظهارنظرها و مواضع ضد 
ایرانى قانونگذاران کنگره آمریکا، یک عضو دموکرات 
مجلس نمایندگان این کشور مخالفتش را با ممنوعیت 

فروش بوئینگ به تهران اعلام کرده است.
«اســتفن اف لینچ» که نماینده ایالت ماساچوســت 
در مجلس نمایندگان آمریکا اســت، درباره موضوع 
هواپیماهاى ایران و «نبود امنیت پروازى» در ایران 
سخن گفته و دلیل آن را کهنگى ناوگان هوایى ایران 
دانسته اســت. قانونگذار آمریکایى که حامى توافق 
بوئینگ با ایران اســت، موضوع برجام را با موضوع 
توافق بوئینگ ربط داده و به نحوى خواســتار تایید 
شدن نهایى قرارداد فروش هواپیما به ایران شده است.
لینچ گفت: «سال گذشــته من با یک بازرس آژانس 
بین المللى انرژى اتمى صحبت کردم و او مى گفت که 
خطرناکترین کار بازرسان ما در ایران، پرواز کردن بین 

شهرهاى آن است».
این قانونگذار آمریکایى دموکرات بــا انتقاد از طرح 
ممنوع کردن فــروش هواپیماى بوئینــگ به ایران 
تصریح کرد: «این لایحه، انجام پرواز براى افراد عادى 

در ایران را خطرناکتر مى کند».
این قانونگذار دموکرات آمریکایــى در ادامه، لایحه 
اخیر تصویب شده در مجلس نمایندگان آمریکا درباره 
ممنوعیت فروش هواپیما بــه ایران را «نقض صریح 

برجام» خواند.
وى ادامه داد: «نتیجه این لایحه آن اســت که ایران 
حق بیرون راندن بازرسان را خواهد داشت کارى که 

سبب خواهد شد بازرسى ها کاملا متوقف شود».
قانونگذار آمریکایى خطاب به همکاران جمهوریخواه 
خود افزود: «اگر شما به ایران بى اعتماد هستید، خوب 
شما باید خواستار دسترسى نامحدود بازرسان آژانس 

بین المللى انرژى اتمى باشید».

خبر
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اجتماع

چرا بوکسور جوان راز قتل 
خاله اش را کتمان مى کرد؟

پسر بوکسور که به اتهام قتل خاله اش در زندان به سر 
مى برد، در تازه ترین اعتراف هایش مدعى شد از سوى 

یکى از بستگانش براى قتل اجیر شده بود.
ماجراى رسیدگى به این جنایت هولناك از 21 دى سال 
گذشته و با گزارش قتل زن جوان و مجروح شدن پسر 
8 ساله اش آغاز شد. پســرك بلافاصله به بیمارستان 
انتقال داده شد و بعد از بهبودى راز جنایت را فاش کرد 
و گفت پسرخاله اش قاتل اســت. کارآگاهان جنایى 
نیز در بررسى ها دریافتند پسر جوان پس از جنایت به 
شهرستان گریخته است اما 12 روز در کوهستان بوده 
و همزمان با ورود به پایتخت خود را تسلیم پلیس کرد.

متهم 20 ساله در بازجویى ها گفت: با خاله ام اختلافى 
نداشتم و تحت تأثیر توهم ماده مخدر شیشه جنایت 
را مرتکب شدم.وى گفت: من مقام قهرمانى بوکس 
کشــورى دارم و مربــى بوکس هســتم. هرگز فکر 
نمى کردم شیشه از من قاتل بســازد. شب حادثه در 
خانه خاله ام بودم، پس از آنکه شیشــه مصرف کردم، 
دچار توهم شدم و ناخواسته دست به قتل خاله ام زدم. به 
دنبال اعتراف هاى متهم جوان، او با قرار بازداشت موقت 
روانه بازداشتگاه شد اما در ادامه تحقیقات وى ادعاى 

جدیدى را مطرح کرد. 
متهم هفته پیش در مقابل قاضى ایلخانى از شــعبه 
هشتم دادسراى امور جنایى قرار گرفت و گفت: یکى از 
بستگانم چند روز قبل از این حادثه پیش من آمد و گفت 
باید خاله ات را بکشیم. او پیشنهاد قتل را مطرح کرد و 
قرار شد من کمکش کنم. او گفت خودش خاله ام را به 
قتل مى رساند و من باید پول دیه اش را جور کنم تا اعدام 
نشود. اما وقتى به تهران رسیدیم او زیر حرف هایش زد 
و از من خواست تا این جنایت را انجام دهم. قرار بود آن 
مرد در کمتر از 6 ماه مرا از زندان آزاد کند، اما چون او 
به حرف هایش عمل نکرد من تصمیم گرفتم واقعیت 

را بگویم.

کلاهبردارى میلیاردى با 
زیرخاکى هاى تقلبى

فردى که با فروش 18 قطعه مجســمه عتیقه تقلبى 
به یکى از شــهروندان بیــش از یک میلیــارد ریال 

کلاهبردارى کرده بود، در اصفهان دستگیر شد.
سرهنگ ستار خســروى  رئیس پلیس آگاهى استان 
اصفهان با اعلام این خبر اظهار داشت: در پى شکایت 
یکى از شهروندان مبنى بر کلاهبردارى یک میلیارد 
ریالى از وى موضوع در دستورکار کارآگاهان این پلیس 
قرار گرفت.  وى افــزود: در تحقیقات صورت گرفته 
مشخص شد فردى طى تماس با شاکى عنوان داشته، 
18 قطعه مجسمه عتیقه را پیدا کرده و حاضر است آنها 

را در ازاى مبلغ یک میلیارد ریال به وى بدهد. 
این مقام مسئول عنوان داشت: فرد مالباخته نیز فریب 
چرب زبانى متهــم را مى خورد و پــس از تهیه مبلغ 
درخواستى بر ســر قرار حاضر و مجسمه ها را تحویل 
مى گیرد اما هنگام فروش متوجــه تقلبى بودن آنها 

مى شود.  

زوج جوان تهرانى غرق شدند
یک زوج جــوان تهرانى عصر روز چهارشــنبه هفته 
گذشته در منطقه امیرآباد استان گیلان هنگام شنا غرق 

شده و جان خود را از دست دادند. 
سرهنگ محمود قاسمى فرمانده انتظامى لاهیجان 
گفت: یک زوج 24 و 25 ســاله تهرانى خارج از طرح 
سالم سازى دریا غرق شدند.  سرهنگ قاسمى  گفت: 
جسد زن 24 ساله بعد از 2 ساعت حدود 30 کیلومترى 

لنگرود پیدا شد. 

حوادث

دفترچه بیمه کارآمد 
حق همگانى است

دکتر حسینعلى شهریارى*
هم اکنــون 17 صندوق بیمه پایــه داریم که خدمات 
درمانى را پوشــش مى دهند. همه این صندوق ها به 
نوعى، وابسته به دولت هســتند و هر کدامشان هم 
سطح پوشش متفاوتى دارند. این صندوق ها با توجه 
به سیاســتگذارى هاى مختلف سازمان خود، پوشش 

خدماتشان نیز متفاوت است.
به همین دلیل، در سال 95 در مجلس تصویب کرده ایم 
که وزارت رفاه، حداکثر ظرف شــش ماه باید پوشش 
دفترچه هاى بیمه پایه را یکسان کند. این موضوع در 
قانون برنامه پنجم توســعه و سیاست هاى کلى نظام 
سلامت، ابلاغى از سوى مقام معظم رهبرى نیز تأکید 

شده است.
در صورتى که منابع مالى بیمه هاى پایه تجمیع شود، 
قطعاً اعتبار دفترچه بیمه هاى پایــه هم افزایش پیدا 
مى کند و در نتیجه، رضایتمندى بیمه شدگان نیز ارتقا 

خواهد یافت.
در صورت عزم جدى دولت براى یک کاســه کردن 
صندوق هاى بیمه پایه، شاهد خواهیم بود که خدمات 
درمانى گسترده تر و یکسانى به همه بیمه شده ها ارائه 

مى شود.
براســاس قانون، بیمه هاى تکمیلى مى توانند براى 
پوشش بهتر خدمات درمانى با یکدیگر رقابت کنند، اما 
همه مردم باید از یک بیمه پایه با سطح خدمات یکسان 
بهره مند شوند. این قانونى است که امیدواریم در ماه هاى 

آینده از سوى دولت اجرا شود.
*عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس

انعکاس

آغاز به کار 13 هزار معلم 
جدید از مهر

معاون آمــوزش ابتدایى وزیر آمــوزش و پرورش 
گفت: در ســال تحصیلى 95 در مجموع حدود 13 
هــزار و 500 نفر نیروى جدید از طریق دانشــگاه 
فرهنگیان وارد دوره ابتدایــى در نظام آموزش و 

پرورش مى شوند.
محمد دیمه ور اظهار کرد: در مهرماه ســال 95 از 
دانشجویان دانشــگاه فرهنگیان حدود 12 هزار و 
500 نفر و یکهزار نفر هم از افــرادى که در قالب 
ماده 28 دانشــگاه فرهنگیان جذب شده اند وارد 

دوره ابتدایى مى شوند.
معاون آمــوزش ابتدایى وزیر آمــوزش و پرورش 
گفت: در ســال تحصیلى 95 در پایه اول ابتدایى 
بین 45 تا 50 هزار نفــر تعداد دانش آموزان اضافه 
خواهد شد و در تلاش هســتیم تا یک کودك هم 
از تحصیل باز نماند و پوشش را به حداکثر ممکن 

برسانیم.

شرط جدید آزادى زندانیان 
معاون اجرایى ستاد دیه کشور گفت: ستاد دیه کشور 
براى آزادى آن دسته از زندانیان جرائم غیرعمدى 
که داراى بدهکارى مالى حداکثــر تا 250 میلیون 
ریال باشــند شــیوه نامه جدیدى را طراحى کرده 

است.
مجید احسانى اضافه کرد: در شیوه نامه جدید ستاد 
دیه و با تدابیر صورت گرفته، آن دســته از زندانیان 
جرائم غیرعمد کــه بدهکارى آنهــا کمتر از 250 
میلیون ریال بوده و همچنین شــرایط شــیوه نامه 
جدید ستاد دیه در آنان محرز شــده باشد، از زندان 

آزاد خواهند شد.

فقر، عامل سکته قلبى  است
یک جراح قلب با اشــاره به موضوع فقر به عنوان 
عامل تأثیرگــذار در افزایش ســکته قلبى تصریح 
کرد: فقر، اســترس را به دنبال خود دارد. مشکلات 
اقتصادى ارتباط مستقیمى با سکته هاى قلبى دارند 
به طوریکه احتمال بروز سکته در بدهکاران بانکى و 

زندانیان چک بیشتر است.
مهرداد صالحى جــراح قلب در گفتگو بــا ایلنا؛ با 
بیان عوامل مؤثر در ســکته هاى قلبى اظهار کرد: 
ســکته هاى قلبى عوامل متعددى دارد که برخى از 
این عومل قابل پیشــگیرى و برخــى نیز غیرقابل 

پیشگیرى است.
این جراح قلب؛ اســترس، بى خوابى، فشــارهاى 
عصبى و اضطراب را به عنوان یکى از مهم ترین علل 
سکته هاى قلبى عنوان کرد و افزود: برنامه  هایى در 
کشورهاى مختلف براى پیشگیرى از بیمارى هایى 
که منجر به سکته قلبى مى شود؛ وجود دارد ولى این 

برنامه ها خیلى موفق نیستند.
این جراح اظهار کرد: در حال حاضــر در دادگاه ها 
مى بینیم که همه جا پر از افراد مضطرب و پراسترس 
است و این مسئله قطعاً منجر به افزایش سکته هاى 

قلبى مى شود.
وى با اشاره به موضوع فقر به عنوان عامل تأثیرگذار 
در افزایش سکته قلبى تصریح کرد: فقر، استرس را به 
دنبال خود دارد و مى توان گفت مشکلات اقتصادى 
ارتباط مستقیمى با سکته هاى قلبى دارند به طوریکه 
احتمال بروز ســکته در بدهکاران بانکى و زندانیان 

چک بیشتر است.
این جراح قلب گفت: در زندان ها به دلیل اســترس 
بالا بروز سکته در سنین جوانى بیشتر اتفاق مى افتد.

صالحى با بیان اینکه در کشــور هاى غربى نیز آمار 
سکته بالا اســت ولى در ژاپن اینطور نیست، گفت: 
تفاوت ما با کشــور هاى غربى در این اســت که در 
ایران اضطراب و اســترس بیشــترین عامل بروز 
سکته است ولى در کشور هاى غربى استرس کمتر 
تأثیر دارد و بیشــتر دیابت و چاقى موجب ســکته 

مى شود.

داوطلبین کنکور 95 بخوانند
رئیس سازمان ســنجش گفت: نتایج اولیه کنکور 
نیمه دوم مرداد و نتایج نهایى تا آخر شهریور اعلام 

خواهد شد.
ابراهیم خدایى با اشاره به 2 ویژگى آزمون سراسرى 
سال 95 گفت: امسال به دلیل ماه رمضان، برگزارى 
آزمون سراسرى با تأخیر همراه شد و در آواخر تیرماه 
شاهد برگزارى آن هستیم. همچنین تغییرات مهمى 

را در بحث حفاظت از آزمون داشتیم.
رئیس سازمان ســنجش گفت: نتایج نهایى آزمون 
سراسرى در دهه آخر شهریور اعلام مى شود و نتایج 
اولیه نیز نیمه دوم مرداد از ســوى سازمان سنجش 
اعلام خواهد شــد که پس از آن روند انتخاب رشته 

افراد مجاز آغاز مى شود.
خدایى با اشــاره به این که پس از برگزارى آزمون 
پاسخ نامه و کلید ســئوالات بر روى سایت سازمان 
ســنجش قرار مى گیرد، عنوان کرد: سال گذشته 
770 هزار ظرفیت داشــتیم که تعداد قبول شدگان 
428 هــزار نفــر بود. رئیس ســازمان ســنجش: 
هم اکنــون رقابت اصلــى در کنکور سراســرى 
براى ورود به دانشــگاه نیســت، بلکه رقابت براى 
دســت یابى به دانشگاه ها و رشــته هاى با کیفیت 

است.
خدایى مطرح کرد: اگر ظرفیت هاى دانشــگاه آزاد 
را نیز محاسبه کنیم، ظرفیت موجود بیشتر از تعداد 

داوطلبان است.

خبر

عضو کمیســیون اجتماعى 
مجلس شــوراى اسلامى 
گفت: با توجــه به حجم 
وســیع ورود قاچــاق 
ســیگار به کشــور، 
گمرکــى هــا 
بیشــتر  باید 

حواسشان را جمع کنند.
على رستمیان عضو کمیسیون اجتماعى مجلس شوراى اسلامى در گفتگو 
با خبرنگار گروه اجتماعى باشگاه خبرنگاران جوان، با اشاره به اینکه آمارها در 
خصوص ورود قاچاق سیگار ضد و نقیض است، اظهار داشت: ارایه آمارهاى 
متناقض از ورود قاچاق سیگار و عدم نگاه واقع بینانه به این بخش، علاوه بر بروز 

بیمارى و آلودگى به اعتیاد موجب  از دست رفتن تولیدات داخلى نیز مى شود.
وى تصریح کرد: اگر بخواهیم بازارمان مبتنى بر تولیدات داخلى و ریشه کن شدن 

آمار اعتیاد و بیمارى هاى ناشى از آن باشد باید در ابتدا آمار دقیق ورود قاچاق 
سیگار را شفاف سازى و با پذیرش ضعف هاى مدیریتى، برنامه هاى راهبردى 

و تاثیرگذار را عملیاتى کنیم.
عضو کمیسیون اجتماعى مجلس شوراى اسلامى گفت: براى به حداقل رساندن 
و ریشه کن کردن قاچاق سیگار به کشور، مجلس نیز با هماهنگى و همکارى 
دستگاه هاى ذیربط در سال جارى با عزمى جدى تر، مبارزه با این پدیده را دنبال 

خواهد کرد.

آمارها در رابطه با ورود قاچاق سیگار متناقض است

معاون بهداشت وزیر بهداشــت، درمان و آموزش 
پزشکى از افزایش دو برابرى انتقال جنسى ایدز خبر 
داد و گفت: حدود یک دهــه پیش 15 درصد موارد 
انتقال ایدز از طریق جنسى بود و اکنون به 30 درصد 

افزایش یافته است.
على اکبر سیارى در پاسخ به پرسشى درباره وضعیت 
بیمارى ایدز گفت: الگوى انتقال جنسى ایدز رو به 
افزایش اســت و کنترل آن نیازمند اطلاع رسانى 
شــفاف به مردم اســت. وى اضافه کرد: موج اول 
انتقال بیمارى ایدز از طریق سرنگ مشترك بین 
معتادان تزریقى بود که با توزیع سرنگ رایگان و 
متادون بین معتادان و در زندان ها کنترل شد که 

دستاورد بزرگى است.
سیارى گفت: مشــکل جدى فعلى انتقال 
ویروس ایدز از طریق تماس جنسى است 
که میزان انتقال ایــدز از این طریق در 
یک دهه گذشته دو برابر شده و از 15 
درصد به 30 درصد رســیده است البته 

این مســئله مختص ایران نیســت و در تمام دنیا 
وجود دارد.

سیارى ادامه داد: علت ناموفق بودن در کنترل انتقال 
جنسى ایدز این است که نمى توانیم همه مسائل را 
عریان و شفاف به مردم بگوییم. کنترل ایدز سه کلمه 
دارد اول خویشــتندارى، دوم تشکیل خانواده و اگر 
تشکیل خانواده نشد باید وســایل پیشگیرى را در 

اختیار مردم قرار دهیم.
معاون بهداشتى وزیر بهداشــت همچنین از ارائه 
خدمات کاهش آسیب به زنان روســپى خبر داد و 
گفت: مراکز جدیدى در کنار مراکز شبکه بهداشتى 
براى معاینه زنان روســپى ایجاد شــده است که 
این افراد را از نظــر بیمارى هاى قابــل انتقال از 
طریق تماس جنســى مانند هپاتیت، ایدز و سایر 

بیمارى هاى مقاربتى محافظت مى کند.
وى گفت: در ایــن مراکز پس از معاینــه به زنان 
روســپى آموزش هاى لازم براى پیشــگیرى از 
بیمارى هاى مقاربتى به این افراد داده مى شــود و 

وسایل پیشگیرى را به صورت رایگان در اختیار آنان 
قرار مى دهیم.

سیارى همچنین از ارائه خدمات بهداشتى به کارتن 
خواب ها خبر داد و گفــت: در مراکز DIC خدمات 
مختلفى به کارتن خواب ها ارائه مى شــود و هر جا 
که این افراد را پیدا کنیم خدمات مختلفى مانند یک 
صبحانه مفصل و دوش گرفتن بــه این افراد داده 
مى شود و اگر نیاز داشته باشند ســرنگ، دارو و در 
برخى جاها متادون براى تغییــر اعتیاد تزریقى به 

مصرف خوراکى به این افراد داده مى شود.
ســیارى گفت: خاطرم هست که در ســال 78 از 
زندان هاى کرمانشاه در زمان وزارت دکتر فرهادى 
بازدید داشتیم در آن زمان امکان توزیع سرنگ بین 
زندانیان وجود نداشت و مشاهده کردیم که زندانیان 
نوك خودکار را تیز مى کردنــد و از آن براى تزریق 
استفاده مى کردند این مسئله را به قوه قضاییه منتقل 
کردیم و از آن پس قبول کردند که سرنگ رایگان و 

متادون بین زندانیان توزیع شود.

انتقال جنسى ایدز 
دو برابر شده است

حقایق تکان دهنده از طاعون قرن بیستم 

داغ نیوز

على اکبرسیا
بیمارى ایدز
افزایش اســ
م شــفاف به
انتقال بیم
معتادانت
متادونب
دستاورد
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در آخرین روزهاى هفته پیش در شبکه هاى اجتماعى 
خبرى همراه با تصویر نوزادى که پلک وى زخمى شده 
است منتشر شد که حاکى از ایجاد جراحت در پلک نوزاد 
حین عمل سزارین در یکى از بیمارستان هاى شهرستان 

نطنز داشت.
در این خبر آمده است که بعد از این ماجرا، پلک نوزاد در 
بیمارستان فیض اصفهان که بیمارستان تخصصى چشم 
است مورد ترمیم و جراحى قرار گرفته است. این در حالى 
است که از زمان انتشار خبر تا کنون تایید و تکذیب هاى 

فراوانى پیرامون علت حادثه مزبورمنتشر شده است. 
در این رابطه زهرا شهشــهان عضو هیئت بدوى نظام 
پزشــکى اســتان اصفهان، در گفتگو با مهر ماجراى 
بریدگى پلک نــوزاد را در نطنز تأیید و اعلام کرد: پلک 
نوزاد توسط دکتر فاضل در بیمارســتان فیض دوخته 

شده است.
وى که در هیئــت اول بدوى نظام پزشــکى اصفهان 
فعالیت مى کند، اعــلام کرد: تاکنــون در این هیئت 
موردى از اصابت تیغ جراحى در سزارین بر صورت نوزاد 
و بریدگى گزارش نشده است که البته دو هیئت بدوى در 

نظام پزشکى فعالیت مى کنند.
عضو هیئــت بدوى نظام پزشــکى اســتان اصفهان 
افزود: در چند ســال اخیر جز این دو مورد هیچ موردى 
از بریدگى هاى ناخواســته تیغ جراحــى در حین عمل 

سزارین بر صورت نوزاد به وقوع نپیوسته است.
اما دانشگاه علوم پزشکى استان اصفهان ضمن رد این 
موضوع اعلام کرد: لبه هاى زخم پلک نوزاد تازه متولد 
شده در نطنز به آسیب ناشى از تیغ جراحى شباهت ندارد. 
در اطلاعیه دانشگاه علوم پزشکى اصفهان عنوان شده 

که این زخم مى تواند علت هاى مختلفى داشته باشد.
در این اطلاعیه آمده اســت: دانشــگاه علوم پزشکى 
اصفهان پس از بررسى هاى انجام شده در راستاى تنویر 
افکار عمومى بیان مى دارد در روز یکشنبه 20 تیر امسال 
در بیمارستان نطنز در یک عمل جراحى سزارین نوازدى 
متولد شد که در پلک تحتانى چشم چپ داراى زخمى به 

طول 2 تا 3 میلیمتر و عمق کم است.
در ادامه این اطلاعیه آمده است: نوزاد در بدو تولد توسط 
پزشــک متخصص کودکان معاینــه و اقدامات اولیه 
انجام شد و با هماهنگى مســئولان بیمارستان نطنز با 

بیمارستان فوق تخصصى چشم فیض اصفهان، نوزاد به 
بیمارستان مذکور ارجاع شد.

دانشگاه علوم پزشکى اصفهان اعلام کرد: پس از معاینه 
چشم نوزاد توسط یکى از استادان گروه چشم پزشکى 
بیمارستان فیض و حصول اطمینان از سالم بودن چشم 

نوزاد، زخم مذکور توسط خود استاد ترمیم شد.
در اطلاعیه این دانشگاه عنوان شده است که لبه هاى 
زخم پلک مضرس است و به آسیب ناشى از تیغ جراحى 
شباهت ندارد و مى تواند علت هاى مختلفى داشته باشد.

در همین حال روایت پدر این نوزاد نطنزى از این حکایت 
مى کند که  پزشــکان بیمارستان فیض، بریدگى پلک 
فرزند او را اثر تیغ عنوان کرده انــد. روح ا... پُرگَر که با 

فارس گفتگو مى کرد گفت: در بیمارســتان فیض به 
ما گفتند که این بریدگى توســط تیغ اتفــاق افتاده اما 

نمى توان گفت که توسط چه کسى ایجاد شده است.
وى در تشریح این اتفاق بیان داشــت: روز شنبه نامه 
بسترى همسرم در بیمارســتان خاتم الانبیا(ص) نطنز 
صادر شد، وقتى به بیمارستان مراجعه کردیم به ما اعلام 
کردند که خانم دکتر نیست و به بادرود رفته است. عصر 
همان روز مجدداً به کلینیک پزشک مراجعه کردیم که 
وى تاریخ نامه را از نوزدهم به بیســتم تغییر داد و به ما 
گفته شد که ساعت 8 صبح به بیمارستان مراجعه کنیم 

تا همسرم به عنوان اولین بیمار عمل شود.
پرگر افزود: روز یکشنبه ســاعت 8 صبح به بیمارستان 

مراجعه کردیم و بــا انجام مقدمات لازم همســرم در 
بیمارستان بسترى شد.

وى بیان داشت: تا ساعت 11 صبح همسر بنده بسترى 
بود تا اینکه به ما گفته شد پزشــک بیهوشى نداریم و 
پزشک بیهوشــى بیمارســتان به اصفهان رفته است، 
بعدازآن همه وسایل و ســرم را از همسرم جدا کردند و 

گفتند بعدازظهر مجدداً مراجعه کنید.
پرگر با بیــان اینکه کادر بیمارســتان اعلام کردند که 
ساعت 4 بعدازظهر حتماً مراجعه کنیم ادامه داد: طبق 
گفته کادر بیمارستان ساعت 4 بعدازظهر مراجعه کردیم و 
همسرم دوباره بسترى شد اما بازهم عمل جراحى انجام 

نشد و تا ساعت 7:30 بعدازظهر منتظر بودیم.
وى بیان داشت: ساعت 7 و 30 دقیقه بعدازظهر تا ساعت 
8 همســرم در اتاق عمل بود تا اینکه عمل انجام شد، 
زمانى که براى دیدن فرزندم به اتاق نوزادان رفتم دیدم 

پلک فرزندم پاره شده و خونریزى دارد.
پرگر با بیان اینکه با دیدن ایــن وضعیت دلیل آن را از 
پزشــک معالج همسرم پرســیدم افزود: خانم دکتر در 
پاسخ به این سؤال من گفت نوزاد با ناخن خودش پلک 
را پاره کرده اســت و این زخم ســطحى است و بهبود 

خواهد یافت.
وى ادامه داد: به پزشک گفتم اگر فرزندم مشکلى دارد 
به اصفهان برویم تا روند درمانى صورت گیرد اما پزشک 
معالج گفت مشکل خاصى نیست و پزشک اطفال و جراح 
فردا صبح نوزاد را معاینه خواهند کرد؛ رئیس بیمارستان 
هم بر این موضوع صحه گذاشــت و گفــت این زخم 

سطحى است و جاى نگرانى ندارد.
پدر نــوزاد نطنزى ادامه داد: صبــح روز بعد که فرزندم 
توسط پزشک اطفال معاینه شد، پزشک اطفال نیز در 
ابتدا بیان کرد که این بریدگى به وسیله ناخن ایجاد شده 
اما بعدازآن تشخیص اش را عوض کرد و گفت که این 

بریدگى اثر تیغ است.
پرگر اضافه کرد: به دلیل نامناســب بودن وسیله نقلیه 
شخصى ام از بیمارســتان تقاضا کردم که با آمبولانس 
فرزندم را به اصفهان منتقل کنند تــا مراحل درمان را 
تکمیل و پیگیرى کنیم که با این درخواست من موافقت 
نشــد و با اتومبیل شــخصى ام به اصفهان آمدیم و به 

بیمارستان فیض مراجعه کردیم.

این با رتیزى تیغ بر 
پلک نوزاد

ضدو نقیض گویى درباره یک فاجعه جدید

عضو کمیســیون
مجلس شــوراى
گفت: با توجــ
وســیع ورو
ســیگار به
گمرک
ی بایدب

موضوع ورود تلفن همراه به مدارس، از آن دست مباحث 
اســت که همواره با مخالفت وزارت آموزش و پرورش 
مواجه بوده است اما این وزارتخانه تا کنون نتوانسته است 
در مقابل انواع تلفن همراه هایى که توسط دانش آموزان 

به مدارس وارد مى شود، اقدامى کند.
برخــى دانش آمــوزان با ترفندهــاى متعــدد، تلفن 
همراه شــان را به مدرســه مى آورند و ماحصل آن نیز 
تصاویر و فیلم هایى است که گاهى اوقات، زندگى آینده 

دانش آموزان را تحت تأثیر قرار مى دهد.
آموزش و پرورش عنوان مى کند که در حال حاضر کارى 
از دســتش بر نمى آید مگر اینکه از ورود تلفن همراه به 
مدارس جلوگیرى کند و به عبــارت دیگر فعلاً «تلفن 

همراه به سن مدرسه رفتن نرسیده است».
على زرافشــان معاون آموزش متوسطه وزیر آموزش و 
پرورش در گفتگو با فارس در خصوص ورود تلفن همراه 

به مدارس و عواقب آن براى دانش آموزان اظهار داشت: 
ورود تلفن همراه  به مدارس در دنیا بسیار پیچیده شده 
است و در برخى از کشــورها، آیین نامه هاى انضباطى 

سختگیرانه اى در این خصوص نوشته شده است.
وى ادامه داد: در حال حاضر بحــث تلفن همراه، ورود 
به حریم شــخصى افراد را در بر مى گیرد؛ براى نمونه 
دانش آموز تلفن همراه را وارد مدرســه مى کند و از این 
طریق از همکلاســى خود عکس یا خبرى را منتشــر 

مى کند.
زرافشــان افزود: در حال حاضر کارى کــه از آموزش 
و پرورش بر مى آید، این اســت که جلــوى ورود تلفن 
همراه به مدارس را بگیــرد و در غیر این صورت کنترل 
این موضوع در مدرسه بسیار دشوار است؛ به خصوص 
با وجود تلفن هاى همراه هوشــمندى که کارایى هاى 

متعددى دارند.

مدیرکل دفتر ســلامت جمعیت، خانواده و مدارس با 
اعلام اینکه 25 درصد مرگ ها در گروه سنى 30 تا 70 
ساله ها رخ مى دهد، پیشگیرى از مرگ این گروه سنى را 

از اولویت هاى برنامه هاى بهداشتى کشور خواند
دکتر محمد اســماعیل مطلق گفت: به نظر مى رســد 
کاهش مرگ از بیمارى هــاى واگیــردار و در نتیجه 
کاهش سریع مرگ و میر و افزایش طول عمر و ماشینى 
شدن زندگى به خصوص در شهرهاى بزرگ و زندگى 
پراسترس، کاهش فعالیت هاى بدنى، تغییر در عادات 
غذایى، مصرف ســیگار و نظایر آن مردم را بیشــتر در 
معرض ابتلا بــه بیمارى هاى غیرواگیــر نظیر قلبى و 
عروقى، سرطان ها و مرگ ناشى از آن ها قرار داده است.
وى ادامه داد: نسبت فوت مردان به زنان 30 تا 70 سال 
در کشور در سال 90 حدود 1,66 بوده و این امر در قریب 
به اتفاق تمامى گروه سنى یاد شده براى مردان بیشتر از 

زنان بوده است.
دکتر مطلق با اشاره به تدوین سند پیشگیرى و کنترل 
بیمارى هاى غیرواگیر و عوامل خطر مرتبط با آن براى 
کاهش مرگ 30 تا 70 سال در بازه زمانى 1394 تا 1404، 
بیان داشت: یکى از اهداف این سند کاهش 25 درصدى 
مگر ناشى از بیمارى هاى قلبى و عروقى، سرطان ها، 
دیابت و بیمارى هاى مزمن تنفسى در گروه سنى 30 تا 

70 سال است.
وى کاهش 10 درصدى میزان فعالیت فیزیکى ناکافى، 
کاهش 30 درصدى مصرف نمک، کاهش 30 درصدى 
استعمال دخانیات، کاهش 25 درصدى شیوع پرفشارى 
خون و عدم افزایش میزان چاقى و کنترل دیابت را دیگر 
اهداف این سند دانست و گفت: دسترسى 100 درصدى 
جمعیت به داروهاى مناســب و فناورى هــاى پایه و 

ضرورى و...  از اهداف این سند است.

براى مقابله باموبایل دانش آموزان
 نمى شود کارى کرد

25 درصد مرگ ها در
 گروه سنى 30 تا 70 سال 
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اقتصاد
کشف ذخایر جدید طلا  

سنگ آهن، مس و ذغال سنگ
رئیس سازمان توسعه و نوســازى معادن و صنایع 
معدنى گفت : در 18 ماه اخیر ذخایر جدیدى از طلا، 

سنگ آهن ، مس و ذغال سنگ کشف شده است.
مهدى کرباسیان از توسعه فعالیت هاى اکتشافى در 
بخش معدن بعنوان افتخار ایمیدرو یاد کرد و گفت: 
معدن یکى از محورهاى اصلــى اقتصاد مقاومتى 

است .
وى افزود : تا دو سال قبل در مجموع  در حدود 100 
هزار کیلومتر مربع عملیات اکتشافى در کشور انجام 
شده بود ولى طى یکسال و نیم اخیر عملیات اکتشافى 
در 250 هزار کیلومتر از پهنه کشــور شروع شد که 
حاصل آن کشف ذخایر جدید طلا ، سنگ آهن ، مس 

و ذغال سنگ است.
کرباسیان گفت : در دو سال اخیر تمام تلاش ما فعال 
کردن طرح هاى بر زمین مانده ، شروع نشده و نیمه 
تمام بود کــه به رغم همه بى پولى ها ، مشــکلات 
ناشى از تحریم و واگذارى هاى بى حساب و کتاب و 
غیرمنطقى در حدود 60 طرح را فعال کردیم، ضمن 
اینکه طرح تیتانیوم کهنوج و مرحله دوم طرح طلاى 

زرشوران را تا پایان تابستان فعال خواهیم کرد.

کمپوت  و کنسرو دچار 
زنگ زدگى مصرف نشود

یــک کارشــناس ارشــد نظــارت و ارزیابــى 
فرآورده هاى غذایى و آشــامیدنى با منشــأ گیاهى 
سازمان غذا و دارو گفت: کمپوت و کنسرو دچار زنگ 

زدگى مصرف نشود.
مهدى حســینى اصل، کارشناس ارشــد نظارت و 
ارزیابى فرآورده هاى غذایى و آشــامیدنى با منشــأ 
گیاهى ســازمان غذا و دارو در مورد خرید کنسروها 
و کمپوت ها اظهار داشت: در هنگام خرید کنسروها 
و کمپوت هــا به درج مشــخصات تولیــد کننده یا 
واردکننده و همچنین درج شــماره پروانه ساخت یا 
پروانه بهداشتى ورود و تاریخ تولید و انقضا دقت شود.

این کارشناس ارشد نظارت و ارزیابى فرآورده هاى 
غذایى و آشامیدنى با منشأ گیاهى سازمان غذا و دارو 
افزود: در صورت مشاهده با آلودگى یا زنگ زدگى در 

کنسرو یا کمپوت از مصرف آن خوددارى شود.
حسینى اصل اظهار داشــت: کمپوت ها و کنسروها 
نباید زیر نور آفتاب باشــد و در مغازه و فروشــگاه 
در دماى مناسب نگهدارى شــود و بعد از باز شدن 
براى مصرف سعى شود زودتر مصرف و در صورت 
نگهدارى بعد از باز شدن، آن را در ظروف شیشه اى 

نگهدارى کنند.

هشدار به معامله گران 
این روزهاى مسکن

رئیس اتحادیه مشاوران املاك کشور گفت: افرادى 
که این روزها در بحبوحه نقل و انتقالات اقدام به خرید 
یا اجاره مسکن مى کنند دقت داشته باشند که حتما 
کد رهگیرى را از مشاوران املاك درخواست کنند 

و بدون کد رهگیرى به هیچ عنوان قرارداد نبندند.
حسام عقبایى اظهار داشت: اخذ کد رهگیرى براى 
کلیه مشاوران املاك سراسر کشور اجرایى، قطعى و 
لازم الاجرا است و تخطى از این اقدام جرم محسوب 

مى شود.
وى افزود: به مردم توصیه مــى کنیم به منظور بالا 
بردن ضریب اطمینان براى همــه قراردادها اعم از 
خرید، فــروش، رهن، اجاره، صلــح و هبه حتما کد 
رهگیرى اخذ کنند؛ زیرا کد رهگیرى باعث مى شود 
تا کســى نتواند یک خانه را به چند نفر بفروشد یا به 

چند نفر اجاره دهد.
رئیس اتحادیه مشاوران املاك تاکید کرد: چنانچه 
مشاور املاکى نسبت به ارایه کد رهگیرى قصور کند 

ما با او برخورد مى کنیم.
عقبایى با بیان اینکه دفاتر مشاور املاك حق دریافت 
هیچگونه مبلغ اضافه بابت کد رهگیرى ندارند، افزود: 
مشــاوران املاك بجز مبلغ کمیســیون نباید مبلغ
 اضافه اى دریافت کنند. مبلغ کمیسیون نیز در نقاط 

مختلف کشور متفاوت است.

دولت ماشین هاى هامر 
خود را مى فروشد

دولت تصمیم جدیدى درباره خودروهاى آمریکایى 
گرفت. پس از اعلام ممنوعیت ورود هرگونه خودروى 
آمریکایى به کشور، دولت تصمیم گرفته است تمام 
خودروهاى آمریکایى اش را به فروش بگذارد.بنابر 
مصوبه هیئت وزیران، از محل فروش ده خودروى 
هامر آمریکایى که در اختیار ستاد بحران است، قرار 

است خوردوهاى داخلى خریدارى شود.
البته پیش تر در بهمن ماه 93 مصوبه مشابهى وجود 
داشــته که دولت در این مصوبه، مصوبه پیشین را 

باطل کرده است.

خبر

دور زدن قانون توسط 
شرکت هاى دولتى

دبیر اتحادیه تولید و صادرات نســاجى و پوشاك با 
اعلام اینکه دســتگاه هاى دولتى با دور زدن قانون 
ممنوعیــت ورود محصولات نســاجى را رعایت 
نمى کنند، گفت: وزارت صنعت براى حمایت از تولید 

به ویژه بخش نساجى نباید این تصمیم ها را بگیرد.
محمد یکتا در خصوص پیشنهاد وزارت صنعت در 
خصوص ممنوعیت ورود 13 قلم محصول نساجى 
به کشوراظهار داشت: اوایل تیرماه مدیرکل نساجى 
کشور نخست با ارســال یک نامه این 13 قلم را به 

اتحادیه اعلام و قرار شد ما نظر خود را اعلام کنیم.
وى با بیان اینکه پس از دریافت این نامه ما انتقاداتى 
را به این پیشــنهاد مطرح کردیم، افــزود: وزارت 
صنعت بعــداً در قالب اصلاحیــه اى اعلام کرد که 
این ممنوعیت شــامل دســتگاه هاى دولتى بوده و 

شرکت هاى خصوصى را در بر نمى گیرد.
دبیر اتحادیه تولید و صادرات نساجى و پوشاك اضافه 
کرد: تجربه ثابت کرده اینگونه تصمیم ها اصلاً نتایج 
مثبتى نخواهد داشــت. زیرا دستگاه هاى دولتى در 
صورت نیاز اقــلام خود را از طریق شــرکت هاى 
خصوصى وارد مى کنند به نحوى کــه با دور زدن 

قانون این مصوبه را رعایت نمى کنند.

تلف شدن 33 هزار 
رأس دام بر اثر تب برفکى

رئیس ســازمان دامپزشکى کشــور گفت: در یک 
سال گذشــته به دلیل بیمارى تب برفکى 31 هزار 
راس گوســفند و دو هزار و 500 رأس گاو در کشور 

تلف شده اند.
مهدى خلج با  اشــاره به اینکه 98 درصد از خوراك 
مردم را محصولات دامى، کشاورزى و باغى تشکیل 
مى دهد، افزود: سلامت در تهیه غذا از اولویت هاى 
جهاد کشــاورزى است، بر همین اســاس در مورد 
غذاهاى دامى، دامپزشــکى با توجه به رسالتى که 
دارد در زمینه بهداشت دقت لازم را ایجاد کرده است.
وى به بیمارى تب برفکى اشــاره و عنوان کرد: در 
یک سال گذشته متاسفانه به دلیل ورود این بیمارى 
31 هزار راس گوسفند و دو هزار و 500 رأس گاو در 
کشور تلف شــده اند که با توجه به بومى بودن این 
بیمارى و قدرت تلفات آن، این تعداد مورد تلف شده 
در قیاس با سنوات گذشته بسیار کاهش داشته است.

رئیس سازمان دامپزشکى کشــور در پایان با اشاره 
به اینکه در ســال جارى بیش از پنج میلیون دام در 
کشور واکسیناسیون شده است، یادآور شد: دامداران 
در خصوص هزینه واکسینه کردن دام هاى کوچک 
هیچگونه هزینه اى پرداخت نخواهند کرد اما براى 
واکسن کردن حیوانات بزرگ همچون گاو باید مبلغى 

را بابت آن پرداخت کنند.

تولید 265 هزار خودرو 
در فصل بهار

خودروسازان داخلى کشور در سه ماهه آغاز امسال 
265 هزار و 105 دستگاه انواع خودرو تولید کردند که 
مونتاژ پراید (بنزینى و دوگانه سوز) به میزان 42 هزار 
و 599 دستگاه بیشترین سهم را در این میان داشت.

در ماه هاى فروردین، اردیبهشت و خرداد امسال 18 
هزار و 675 دستگاه وانت، یک هزار و 813 دستگاه 
کامیون، 90 دســتگاه اتوبوس و 49 دستگاه مینى 
بوس در مجتمع هاى خودروسازى داخلى تولید شد.

مونتاژ پراید (بنزینى و دوگانه سوز) به میزان 42 هزار 
و 599 دستگاه بیشترین سهم را در این میان داشت و 
پس از آن پژو405 به میزان 34 هزار و 822دستگاه، 
سمند به میزان 24 هزار و 238دستگاه و پژو206 به 

میزان 28 هزار و 560 دستگاه قرار گرفت. 
در ردیف هاى بعدى نیز پژو پارس و تیبا به چشــم 

مى خورد.
همچنین در سه ماهه منتهى به خردادماه امسال 12 
هزار و 865 دستگاه از محصول هاى رنو، 12 هزار 
و 227 دســتگاه تندر 90، 11هزار و 699 دستگاه از 
خودروهاى ام.وى.ام و 10 هزار و 650 دستگاه پراید 

نسیم و صبا تولید شد.
در این مدت جک و لیفان نیز به میزان شش هزار و 
667 دستگاه، دنا به میزان چهار هزار و 613 دستگاه، 
برلیانس به تعداد پنج هزار و 564دستگاه و ساندرو 
B90 به میزان چهار هزار و 447 دســتگاه به بازار 
رسید. همچنین دو هزار و 860 دستگاه رانا، دو هزار 
و 761 دستگاه سراتو، به تعداد 2 هزار و 507 دستگاه 
 X200 پارس تندر و یک هزار و 196 دســتگاه تیبا

دوگانه سوز تولید شد. 

ویترین

حداقــل  کــه  حالــى  در 
دســتمزد کارگــران 812 
هزار تومان اســت ســبد 
هزینه معیشــت خانوارهاى 
کارگرى به رقمــى در حدود 
ســه میلیــون و 300 هزار 
تومــان در ماه مى رســد در 
نتیجه کارگرى کــه دغدغه 
تأمین معــاش خانــواده و 
اجاره بها را دارد ناچار به کار در 
شیفت هاى طولانى تن داده و 
به انجام شغل هاى دوم و سوم 

روى مى آورد

،،

مدیر عامــل راه آهــن از راه اندازى 
خط راه آهن ایران - چین تا هشــت 
ســال دیگر خبر داد و عنوان کرد: با 
خطوط ریلى فعلى بیش از 10 میلیون 

تن نمى توانیم ترانزیت کنیم.
محسن پورسیدآقایى درباره 
توسعه خطوط ارتباطى ریلى 

خارجى  نیز اظهار کرد: در زمان حاضر خط جدید رشــت به آستارا و آستارا 
به رشت در حال اجراست و این مسیر بار مهمى را از سمت هند به روسیه و 
پس از آن گرجســتان و اروپا انتقال مى دهد، بنابراین ترانزیت در این مسیر 

افزایش پیدا مى کند. 
وى تصریح کرد: توســعه خطــوط ترانزیتى مى تواند به توســعه ترانزیت 
کالا در آینــده کمک کنــد. یکى از مهم تریــن پروژه هایى کــه در حال 
پیگیرى اســت خط راه آهن چیــن و کریدور پنــج جانبه قرقیزســتان، 

تاجیکستان، افغانستان، ایران و ترکیه اســت که مسیر ریلى این کشورها 
به اروپا را باز مى کند. این برنامه بلندمدت قرار اســت در قالب راه ابریشــم 
اجرایى شود و در صورت راه اندازى آن تغییرات جدى در ترانزیت کالا اتفاق 

مى افت.
مدیر عامل راه آهن در پاسخ به این سوال که  این خط تا چه زمانى راه اندازى 
مى شود؟ بیان کرد:  بعید است زودتر از هشت سال آینده این مسیر راه اندازى 

شود.

راه اندازى خط راه آهن ایران-چین تا 8 سال دیگر

این روزها موضوع "دوشغله ها" به بحث داغ روز تبدیل 
شده و دلایل و عوامل بروز این پدیده از زوایاى مختلف 
مورد بررسى و اظهارنظر کارشناســان و صاحبنظران 

اقتصادى قرار گرفته است.
در روزهاى اخیر نعمت زاده، وزیر صنعت، معدن و تجارت  
با صدور دستورى خواستار کنار رفتن مدیران و معاونانى 
شد که علاوه بر پست وزارتى خود، در هیات مدیره زیر 
مجموعه هاى وزارتخانه داراى سمت بودند. وزیر کار نیز 
مدتى قبل با صدور بخشنامه اى عدم تصدى همزمان 
در هیات مدیره شرکتها را به کلیه سازمانها و موسسات 

وابسته به وزارتخانه متبوع خود ابلاغ کرده بود.
بر اســاس گزارش هاى آمارى مرکز آمــار و اطلاعات 
راهبردى وزارت تعاون، کار و رفــاه اجتماعى از آخرین 
پیمایش میدانى صورت گرفته در کشور، از مجموع 21 
میلیون و 346 هزار نفر شاغل در کشور، 440 هزار نفر از 
شاغلان بیش از یک شغل داشتند که 15 درصد آنها شغل 
اصلى شان مزد و حقوق بگیر بخش عمومى بوده، 19/4 
درصد مزد و حقوق بگیر بخش خصوصى و 65/6 درصد 
در سایر بخشها اعم از کارکنان مستقل، کارفرما و کارکن 

فامیلى بدون مزد مشغول فعالیت بوده اند.
نکته قابل توجه اینکه از بین این تعداد بیشترین درصد 
دوشغله ها در گروه کارکنان مســتقل قرار دارند اما در 
سال هاى گذشته با اعمال سیاست هاى اشتغال و دستمزد 
و فاصله عمیقى که بین درآمدها و هزینه ها ایجاد شده 

پدیده اى به نام "دو شغله بودن" شکل گرفته است.
بسیارى از کارشناســان بازار کار، مشکلات اقتصادى، 
تلاش براى تامین هزینه هاى زندگى و عدم احســاس 
امنیت شغلى را از مهمترین دلایل روى آوردن افراد به 
شغل دوم عنوان مى کنند و معتقدند به خطر افتادن امنیت 
شغلى و پایین بودن دســتمزد، افراد را به کسب درآمد 

بیشتر با انجام شغل دوم ترغیب مى کند.
البته ممکن است که دوشــغله یا چند شغله بودن افراد 
وضع معیشت خانواده را بهبود بخشد ولى قطعا بر سلامت 

جسمى و روحى، بهره ورى و تعامل فرد با اعضاى خانواده 
تاثیرگذار است.

یک مقام مسئول کارگرى بر این باور است که انجام چند 
شغل توسط یک فرد موجب از دست رفتن فرصت هاى 
شغلى براى افراد بیکار و جویاى کار شده و به گسترش 

بیکارى در جامعه دامن مى زند.
غلامرضا عباسى با بیان اینکه بیش از 60 درصد کارگران 
دو شغله اند، مهمترین دلیل گرایش به مشاغل کاذب و 
شغل دوم را رواج قراردادهاى موقت، فقدان امنیت شغلى 
و فاصله بین حداقل دستمزد با رقم سبد هزینه خانوارهاى 

کارگرى عنوان مى کند.
رئیس کانون عالى انجمن هاى صنفى کارگران افزود: 
در حالى که حداقل دســتمزد کارگران 812 هزار تومان 
است سبد هزینه معیشت خانوارهاى کارگرى به رقمى 
در حدود سه میلیون و 300 هزار تومان در ماه مى رسد در 
نتیجه کارگرى که دغدغه تأمین معاش خانواده و اجاره 
بها را دارد ناچار به کار در شیفت هاى طولانى تن داده و به 

انجام شغل هاى دوم و سوم روى مى آورد.
عباسى از جمله پیامدهاى دوشغله بودن را کاهش کیفیت 
تولید و بهره ورى دانست و گفت:در حال حاضر بیش از 
40 درصد جمعیت کشور را کارگران تشکیل مى دهند و 
این امر ضرورت توجه به مطالبات آنها به عنوان بخش 
اعظمى از جامعه تولیدى و مصرفى کشــور را آشــکار 

مى سازد.

زندگى بدون شغل دوم 
نمى گذرد

درباره بحث داغ این روزها
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رئیس اتحادیه طلا و جواهر کشور با بیان اینکه از حراج 
سکه استقبال نشد، گفت: به دلیل زیان هاى هنگفت 
غیرحرفه اى ها و عدم ریسک پذیرى شان، سکه و طلا 

از جاذبه سرمایه گذارى خارج شد.
محمد کشتى آراى درباره وضعیت قیمت ها در بازار سکه 
و طلا گفت: طى دو هفته اخیر قیمت طلا تحت تاثیر 
خروج انگلیس از اتحادیه اروپا قرار داشت و هر روز قیمت 
طلا در بازارهاى جهانى چند دلار افزایش مى یافت اما 
در چند روز اخیر با تثبیت موقعیت و شرایط خروج بریتانیا 
از اتحادیه اروپا قیمت طلا رو به کاهش گذاشته است. بر 
این اساس قیمت طلا و سکه در بازار داخلى هم کاهش 

داشته است.
رئیس اتحادیه طلا و جواهر کشور با اشاره به اینکه حراج 
سکه در بانک کارگشایى تاثیرى از نظر قیمت و غیره در 
بازار سکه نداشته است، افزود: استقبالى از حراج سکه 
نشد و به همین دلیل هم حراج سکه نتوانست تأثیرى در 
بازار سکه بگذارد. نوسانات فعلى قیمت طلا  و سکه در 
بازار داخلى هم متاثر از قیمت هاى جهانى است نه حراج 

سکه در بانک کارگشایى.  
وى با تأکیــد بر اینکــه در حال حاضــر هیچ کمبود 
ســکه اى در بازار وجود ندارد و نیازى به عرضه بیشتر 
سکه به بازار نیست، تصریح کرد: وضعیت قیمت ها و 

داد و ستد در بازار متعادل است و پس از پایان ماه مبارك 
رمضان وضعیت خرید و فروش در بازار عادى است. 

کشــتى آراى در پاســخ به این مطلب که اقدام بانک 
کارگشایى براى حراج سکه ها به دستور بانک مرکزى 
نبوده و براى فروش اموال مازاد است، عنوان کرد: بانک 
کارگشــایى در این اقدام عامل بانــک مرکزى نبوده 
است و به همین دلیل حراج ســکه ها تاثیرى در بازار 

سکه نداشت.
رئیس اتحادیه طلا و جواهر گفت: براســاس قانون، 
فروش اموال مــازاد دولتى از طریق حــراج صورت 
مى گیرد و حراج سکه ها هم شامل سکه هایى همچون 
یادبود، پنج بهار و غیره بود و به همین دلیل تاثیرگذارى 

نداشت.
کشتى آراى درباره پیش بینى وضعیت بازار سکه و طلا 
در روزهاى آتى عنوان کرد: در یک ماه اخیر قیمت طلا 
در بازارهاى جهانى افزایش یافته به طورى که با افزایش 
11/5 درصدى مواجه شده است و نرخ هاى داخلى هم 

از این وضعیت تبعیت کرده است.
وى در پاسخ به این سوال که آیا کاهش نرخ سود بانکى 
تاثیرى در وضعیت بازار سکه و طلا داشته است؟،مطرح 
کرد: طلا از جاذبه اى که در گذشته براى مردم به جهت 

سرمایه گذارى داشت، خارج شده است.

سپرده گذاران تا سقف 100 میلیون تومان ثامن الحجج 
تعیین تکلیف شــدند و براى وصــول مطالبات خود 

مى توانند به شعب مربوطه مراجعه کنند.
کوروش پرویزیان مدیرعامل بانک پارسیان در گفتگو 
با خبرنگار اقتصادى باشگاه خبرنگاران جوان؛ گفت: 
در ارتباط با پرداخت وجوه سپرده گذاران ثامن الحجج 
تمام تلاش خود را براى اجراى درست اوامر ابلاغى از 
سوى مرجع قضایى و بانک مرکزى جمهورى اسلامى 

انجام دادیم.
وى در ادامه افزود: بیش از 90درصد ســپرده گذاران 
مؤسسه ثامن الحجج تعیین تکلیف شدند و وجوه خود 

را تا سقف 35 میلیون تومان دریافت کرده اند.
وى در خصوص بازپرداخت سپرده هاى بالا نیز گفت: 
سپرده هاى تا سقف 100 میلیون تومان رسیدگى شد و 
بر حسب ابلاغیه اى که به بانک پارسیان داده  سپرده 
گذاران مى توانند 35 میلیون تومان از مطالبات خود را 
دریافت کنند و باقى وجوه را ظرف مدت یکسال با تعهد 

بانک مرکزى دریافت مى کنند.
پرویزیان همچنین عنوان کرد: در شیوه نامه ابلاغى 
عنوان شده که افراد به شــعب ثامن الحجج مراجعه 
کنند و در آنجا گواهى مربوط به سپرده خود را دریافت 
مى کنند و این گواهى را به شعب بانک پارسیان ارائه 

مى دهند و وجوه خود را از شعبه بانک پارسیان دریافت 
خواهند کرد.

پرویزیان اذعان داشــت: تمام تلاش خــود را به کار 
مى بندیم افرادى که با ریسک پایین در بانک ها اقدام 
به ســپرده گذارى مى کنند، افرادى که با استفاده از 
تســهیلات بانکى در صدد ایجاد و یا ارتقاى صنایع 
کوچک و متوســط هستند و همچنین ســهام داران 

بانکى سود ببرند.
وى همچنین بیان کرد: تدبیرى که در سیاست هاى 
کلى جمهورى اسلامى وجود داشته منجر به کاهش 
نرخ تورم شد و باید به این نکته اشاره کرد که بین نرخ 
تورم، نرخ سود سپرده و نرخ ســود تسهیلات رابطه 
برقرار است و طبیعى اســت که با کاهش و یا افزایش 

نرخ تورم، نرخ سود سپرده ها نیز تغییر کند.
پرویزیان تصریح کرد: سیستم بانکى تلاش خود را به 
کار بسته تا مشتریان و تسهیلات گیرندگان در شرایط 

مطلوبى قرار گیرند.
وى در پایان در خصوص سود حساب سپرده متوفیان 
گفت: اگر حســابى در بانک وجود داشته باشد و براى 
صاحب حساب اتفاقى بیفتد بانک طبق قراردادى که 
با مشترى دارد عمل خواهد کرد و هیچ تغییرى در آن 

بوجود نمى آید.

یک سئوال درباره سپرده هاى ثامن الحججطلا دیگرجاذبه سرمایه گذارى نیست؟

تکلیف سپرده هاى بیش از 100میلیون تومانى چیست از حراج سکه استقبال نشد

وزیرنیرو درمیزگردى با شرکت هاى فعال آب و فاضلاب انگلیس با تأکید 
بر لزوم ســرمایه گذارى در بخش آب و فاضلاب کشورمان، از آمادگى 
ایران براى پذیرش سرمایه گذارى از ســوى شرکت هاى انگلیسى در 

این بخش خبر داد.
حمید چیت چیان در لندن با بیان اینکه طى 5 ســال آینده حداقل باید 
12 میلیارد دلار در بخش آب و فاضلاب و تأسیســات آب شیرین کن 
سرمایه گذارى شود آمادگى ایران براى پذیرش سرمایه گذارى از سوى 

شرکت هاى انگلیسى را ابراز داشت.
چیت چیان با اشاره به اینکه ایران در منطقه خشک و نیمه خشک قرار 
گرفته تأکید کرد که این امر ضرورت توجه به بخــش آب را دو چندان  

کرده است.
در ادامه روساى تعدادى از شرکت هاى آب و فاضلاب انگلیس به تشریح 
زمینه هاى فعالیت خود در زمینه تخصصى منابع آب، تأسیسات فاضلاب 

و آب شیرین کن پرداخته اند.
همچنین تیم پالمــر رئیس بخش تجارت صنــدوق ضمانت صادرات 
انگلیس نیز  امضاى یادداشت تفاهم صندوق ضمانت صادرات انگلیس 
در خصوص تأمین مالى طرح هاى وزارت نیرو در حوزه آب، فاضلاب و 
انرژى را بیانگر  علاقمندى شرکت هاى انگلیسى براى همکارى با طرف 

ایرانى ذکر کرد.

یک شرکت خودروسازى که تحت حمایت غول فناورى تنسنت قرار 
دارد عرضه یک خودروى خودران برقى پیش از ســال 2020 را هدف 

گذارى کرده است.
 شــرکت "فیوچر موبیلیتى" که تحت حمایت شرکت هاى "تنسنت" و 
"هون هاى پرسیژن اینداستریز" قرار دارد، یکى از شرکت هاى چینى 

اســت که بدنبال عرض اندام در برابر خودروساز برقى آمریکایى تسلا 
موتورز هستند.

به گفته دانیــل کرچرت، مدیر عملیاتى "فیوچر موبیلیتى"، نخســتین 
مدل خودروى سوارى این شرکت حدود 300 هزار یوان (45 هزار دلار) 

قیمت خواهد داشت. 
مدل هایى که در این محدوده قیمت قرار دارند، آئودى A4، ب ام و 3 
سریز و کادیلاك ATS هستند. خودروهاى "فیوچر موبیلیتى" در چین 
با همکارى یک خودروســاز دیگر یا در کارخانه خود این شرکت تولید 

خواهند شد.
کارستن بریتفلد، مدیرعامل "فیوچر موبیلیتى" در مصاحبه اى به رویترز 
گفت: اگرچه این شرکت مانند تســلا به دنبال تولید خودروهاى گران 
قیمت است اما اســتراتژى متفاوتى در مقایسه با رقیب آمریکایى خود 
در پیش خواهد گرفت که تولید نسبتا محدودى دارد و روى یک مدل 

متمرکز مى شود.

حجم برداشــت از مخازن سدهاى کشــور از ابتداى سال آبى جارى 
تاکنون نسبت به مدت مشابه سال گذشــته 28 درصد افزایش یافته 

است.
به گزارش ایلنا، بر اساس آخرین آمار شرکت مدیریت منابع آب ایران، 
از ابتداى سال آبى (مهرماه 94) تا پایان هفته سوم تیرماه سال جارى، 
خروجى آب ســدها با 28 میلیارد و 860 میلیون مترمکعب ثبت شده 
که در زمان مشابه سال گذشــته 23 میلیارد و 340 میلیون مترمکعب 

بوده است.
بر اســاس این گزارش، میزان ورودى روان آب ها به مخازن سدها در 
سال جارى 42 میلیارد و 360 میلیون مترمکعب بوده که نسبت به سال 

گذشته 61 درصد افزایش داشته است.
افزایش 28 درصدى خروجى سدها نشــان از افزایش نسبى برداشت 
از ذخیره ســدهاى کشــور براى مصارف شرب و کشــاورزى است 
که البته این تغییر با افزایش ورودى ســدهاى کشــور متناسب بوده

است.
بر این اساس، حجم ذخیره آب در مخزن ســدهاى کشور هم اکنون 
31 میلیارد و 290 میلیون مترمکعب اســت که نسبت به زمان مشابه 
پارســال با 23 میلیارد و 750 میلیون مترمکعــب ذخیره، 32 درصد 

افزایش یافته است.

ایران پذیراى سرمایه 
انگلیسى هاست

خودروى خودران چینى
 4سال دیگر مى آید

افزایش برداشت از 
مخزن سدهاى کشور

ش jjwww.nesfejahan.net
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استان
همایش یک مادر یک افطارى 
در فولادشهر برگزار شد

به گزارش روابط عمومى شــهردارى فولادشهر در 
بیست و هشتمین روز از ماه مبارك رمضان به همت 
شهردارى و شوراى اسلامى فولادشهر « همایش 
یک مادر یک افطارى » با حضور مردم فولادشهر در 

بوستان خلیج فارس برگزار گردید .
حجت الاســلام والمســلمین محمود آبادى امام 
جمعه فولادشهر در این مراســم ضمن برشمردن 
فضایل ماه مبارك رمضــان گفت : مهمترین رکن 
جوامع اسلامى و به ویژه جامعه اسلامى ما ، خانواده 
مى باشد و با توجه به هجمه هاى فرهنگى دشمن 
که بنیان خانواده ها را نشــانه رفته اســت ، اجراى 
برنامه هاى  مذهبى - فرهنگى ، در راستاى تحکیم 
بنیان خانواده ضرورتى اجتناب ناپذیر است و باید همه 
اقشار جامعه و به خصوص مسئولین دست به دست 
هم داده و از بروز چالش ها و مشــکلات فرهنگى 
جلو گیرى نماییم . وى افزود : باید با بهره گیرى از 
تعالیم انسان ساز اسلام در راستاى تحکیم خانواده 
اقدامات لازم را به عمل آوریم . امام جمعه فولادشهر 
مهمترین و مؤثرترین رکن خانواده را  زن  دانست و 
اظهار داشــت : نقش و جایگاه زن در دین اسلام به 
عنوان همسر و مادر براى دوام و قوام شاکله خانواده 

بسیار مهم ارزیابى شده است . 
در ادامه این همایش جاوید تاجمرادى مدیر روابط 
عمومى شهردارى فولادشــهر ضمن خیر مقدم به 
شهروندان فولادشهر و تشکر از حضور آنان در این 
همایش با ابلاغ پیام مرادى شــهردار فولادشهر به 
شهروندان ، از رویکرد فرهنگى شهردارى و شوراى 
اسلامى فولادشهر ســخن گفت و ابراز داشت : در 
چند سال اخیر با توجه به وجود این روحیه فرهنگى ،

اقدامات شایانى  در سطح شــهر صورت پذیرفته و 
احداث فرهنگسرا ها ، ورزشگاه ها و چندین پروژه 
عمرانــى ، فرهنگى و خدماتى را  نمــود عینى این 

مطلب دانست .
فریبــا کریمــى نایب رئیس شــوراى اســلامى 
فولادشهر نیز گزارشى در خصوص عملکرد شوراى 
اســلامى شــهر در زمینه هاى مختلف و به ویژه 
مباحث فرهنگى مرتبط با فعالیت زنان ایراد نمود و 
اظهار داشــت :  تمامى این اقدامات با همکارى و 
همدلى مردم صورت گرفته و تداوم این روند نیز نیاز 

به حمایت شهروندان گرامى دارد .
درپایــان این همایــش ، هیئت داوران به بررســى 
ســفره هاى افطارى حاضرین پرداختنــد و بهترین 
سفره ها را از حیث سادگى ، طعم ، سفره آرایى و ارزش 
غذایى برگزیدند و به تعدادى از ســفره هاى برگزیده 

جوایزى از طرف شهردارى فولادشهر اهدا گردید .

تقدیر از بانوان برتر ادارات
به مناسبت 21 تیر ماه روز حجاب و عفاف به همت 
حوزه بســیج ادارى کارگرى اصناف شهید باهنر 
ناحیه مقاومت بسیج اردســتان از 21 نفر از بانوان 
داراى حجاب برتر 11 اداره شهرستان با اهداى لوح، 

تقدیر به عمل آمد.
ابوالفضل مختارزاده فرمانده این حوزه اعلام کرد: 
جهت ترویج فرهنگ حجــاب و عفاف به صورت 
فصلى در خصــوص بانوان داراى حجــاب برتر از 
ادارات نظرخواهى شــده و در مراســمى  با حضور 

مسئولین از آنها تقدیر و تشکر به عمل مى آید.

«نواي خیابان» 
طنین انداز می شود

کنسرت موسیقی نواي خیابان، 31 تیر و اول مرداد 
در هنرسراي خورشــید برگزار می شود. کنسرت 
«نواي خیابان» به سرپرســتی و نوازندگی پرهام 

فهرستیان در هنرسراي خورشید برگزار می شود.
از دیگر هنرمندان این اجراي زنده مى توان به سعید 
بهرامی نوازنده عود، رضا رحمتی نوازنده کمانچه، 
حامد جوهرســتانی نوازنده کاخن، کــوزه، دم دم، 
مصطفی هاشم زاده نوازنده تنبک و محمد کرد به 

عنوان خواننده اشاره کرد.

تمدید مهلت شرکت در 
جشنواره کتابخوانى رضوى

سرپرســت اداره کل کتابخانــه هــاى عمومى 
اســتان اصفهان از تمدید مهلت شرکت در بخش 
الکترونیکى جشنواره بین المللى کتابخوانى رضوى 

خبر داد.
امیر هلاکویى اضافه کرد: علاقه مندان به شرکت 
در این بخش از جشنواره تا 30 تیر ماه سال جارى 

مى توانند آمادگى خود را اعلام کنند. 
ششــمین جشــنواره کتابخوانى رضوى توســط 
نهاد کتابخانه هاى عمومى کشور و با همکارى بنیاد 
بین المللى فرهنگى- هنــرى امام رضا(ع) به طور 

همزمان در سراسر کشور برگزار مى شود.
آیین اختتامیه این جشــنواره و معرفى برگزیدگان 
همزمان با دهــه کرامت برگزار خواهد شــد و به 
برگزیدگان علاوه بر لوح سپاس و تندیس جشنواره، 

هدایاى ارزشمندى اهدا خواهد شد.

برگزارى دوره هاى آموزشى 
در آستان زینبیه

مدیر اجرایى آســتان مقدس زینب بنت موسى بن 
جعفر(علیهم السلام) اصفهان از برگزارى کلاس ها 
و دوره هاى آموزشى، تربیتى خواهران ویژه فصل 

تابستان در این مرکز خبر داد.
بهزاد صبرى در این باره گفت: محورهاى این دوره 
آموزشى شامل حفظ قرآن، روخوانى و روانخوانى 
قرآن کریم، کلاس هاى همنشــینى، ورزشــى و 
اردویى و آموزشى و مهارتى مى باشد که با حضور 
خواهران سادات در مرکز آموزشــى و تربیتى این 

آستان مقدس برگزار مى شود.
وى بیان داشــت: این دوره آموزشى تا شهریور ماه 
ادامه دارد و خواهران در این کلاس ها و دوره هاى 
آموزشى، تربیتى از اساتید مجرب بهره مند خواهند 

شد.

ارکستر گیتار کلاسیک 
روي صحنه می رود

نخستین ارکســترگیتار کلاســیک در مجموعه 
فرهنگی امام خمینی(ره) به رهبري اهورا کرباسی 

و همراهی گروه کر به روي صحنه می رود.
این کنسرت با همکاري مؤسسه سپاهان سینا ،اداره 
کل آموزش و پرورش اســتثنایی و انجمن جوانان 
روشــن بین  31 تیرماه و یکم مرداد ماه ســاعت

20 و 30 دقیقه برگزار می شود.
گیتار کلاسیک داراى تاریخى کهن است که آغاز 
نامشخص و مبهمى دارد و در پیچ و تاب تاریخ گم 
شده است. اما آنچه که مى دانیم  این است که اجداد 
این آلت موســیقى در هزاره هاى اول و دوم قبل از 

میلاد در خاور نزدیک نواخته مى شدند.
داســتان هایى در مــورد چگونگــى هجــرت 
اجداد گیتار از دربار هارون الرشــید به ســرزمین 
اندلس و شــکوفایى آن در آنجا بارها بازگو شــده 

است.

کودکان به «زیر گنبد کبود» 
مى روند

خانه کودك اصفهان وابســته به سازمان فرهنگی 
- تفریحی شــهرداري برنامه «زیــر گنبد کبود» 
را با محوریت کــودك و ادبیات عامیانــه برگزار

 می کند.
خانه کودك اصفهان دوره سه روزه اي را با عنوان 
«زیر گنبد کبود» و با محوریــت کودك و ادبیات 

عامیانه برگزار می کند.
ســرفصل هاي این دوره در چهار بخش، کودك 
و شــعر و بازي، کودك و قصه، کودك و لالایی و 

کودك و آداب و رسوم تعریف شده است. 
علاقه مندان می توانند از تاریخ 28تا 31 تیرماه با 
حضور در مجموعه فرهنگی باغ غدیر در این دوره 

شرکت نمایند. 

بلدیه خبر

اســتاندار اصفهان گفت: یک بسته 
ســرمایه گذارى خارجى در اســتان 
تهیه  شــده  کــه اولویت هاى 
رى  ا یه گذ ما ســر
بخش هــاى  در 
مختلــف از جمله 
حمل و نقــل ریلى 

و ظرفیت هــاى ســرمایه گذارى در طرح هاى بزرگ آبى تشــریح شــده 
است.

رســول زرگرپور با بیان ظرفیت ها و مزیت هاى این استان در عرصه هاى 
گوناگون اظهار داشت: اصفهان صنعتى ترین و اقتصادى ترین استان کشور 

از نظر توریست، صنعت و کشاورزى است.
وى تصریح کــرد: این  بســته ســرمایه گذارى خارجــى مى تواند براى 

سرمایه گذاران خارجى قابل  توجه باشد.

اســتاندار اصفهان با بیان اینکه دو پروژه ریلى خط آهــن اصفهان-  اهواز 
که در مرحله  شــروع عملیــات و جذب ســرمایه گذار اســت و همچنین 
قطــار سریع الســیر اصفهــان- تهــران در دســتور کار قــرار گرفتــه 
اســت، گفت:  دو پروژه بزرگ آبى ســد و ســامانه  انتقال آب بهشت آباد 
کــه ســه اســتان را مرتبــط مى کنــد و ســد تونــل ســوم کوهرنگ 
کــه عمدتــاً بــراى تأمیــن آب شــرب اســت در اولویت اول کشــور 

قرار دارد.

راه آهن اصفهان-  اهواز در مرحله جذب سرمایه گذار است

انرژى برق دو نقش ریشــه اى رفاه و آســایش مردم و 
زیربناى زیرساخت هاى اصلى را در کشور برعهده داشته و 

گرانبهاترین انرژى جهان، اما کم بهاترین آن است. 
مدیرعامل شــرکت توزیع برق شهرســتان اصفهان در 
نشست هم اندیشى فرماندهان بســیج اصناف و ادارات 
اصفهان که در راســتاى مدیریت مصرف در سال جارى 
و ســال اقتصاد مقاومتى، اقدام و عمل در سالن فرهنگى 
ورزشى امور برق شمال غرب برگزار شده بود این مطلب را 
اعلام کرد و گفت: این نشست نوعى طوفان فکرى است و 
پیدا کردن روش هاى یکسوکردن نقطه نظرات را برعهده 
دارد و امید است ره آوردهاى خوبى را به همراه داشته باشد. 
حمیدرضا پیرپیران با بیان اعداد و ارقامى افزود: در حالى 
که سالیانه شاهد رشد تعداد مشــترکین به میزان 4 تا 5 
درصد هستیم اما متأســفانه مصرف انرژى برق سالیانه 
بین 6 تا 7 درصد است. این در حالى است که ظرف مدت 
10 سال، مصرف انرژى برق به دو برابر مى رسد و به همین 
نسبت ما باید تمام خطوط توزیع و تأسیسات برق را به دو 
برابر افزایش دهیم که نیازمند هزینه هاى بســیار بسیار 

سنگینى است. 
وى مصرف برق سالیانه در کشور را 230 میلیارد کیلووات 
ساعت اعلام کرد و گفت: در حالیکه بهاى تمام شده تولید 
هر کیلووات برق 110 تومان است اما دریافتى ما به طور 
متوسط 64 تومان مى باشد و باتوجه به اینکه ما یک درصد 
جمعیت جهان را تشکیل مى دهیم اما 2 درصد انرژى برق 

جهان را مصرف مى کنیم.
مدیرعامل شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان گفت: ما 
براى هر واحد تولیدى 9 برابر بیشتر نسبت به کشورهاى 

توسعه یافته، انرژى مصرف مى کنیم.
پیرپیران با بیان اینکه مصرف برق در بخش هاى خانگى و 
صنعت 32 درصد، و 13 درصد کشاورزى است این میزان 
را منطقى ندانست و بر بسیج عمومى در مصرف انرژى در 

کشور و استان تأکید کرد. 
مدیرعامل شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان گفت: 
ما بیشترین پرداخت یارانه براى انرژى را در جهان داریم 
در حالى که برنامه ریزى نشده از انرژى استفاده مى کنیم. 
بنابراین به جاست تا همه با هم با استفاده صحیح از انرژى، 

رسالت خود را در این راستا به انجام برسانیم. 
پیرپیران به عنوان یک کارشــناس توزیع برق مى گوید: 
ثروتمندان بیشــترین اســتفاده از انــرژى به خصوص 
انرژى الکتریکى را در جامعه دارند و اقشــار آسیب پذیر 
جامعه، از انرژى برق به صورت منطقى استفاده مى کنند. 

وى گفت: حدود 30 تا 35 درصد انرژى برق فقط در 70 روز 
از سال و در فصل تابستان استفاده مى شود و منابع در بقیه 

سال ذخیره مى شود تا در مجموع بتوانیم براى استفاده در 
فصل تابستان از آن استفاده کنیم. 
■■■

فرمانده مقاومت پایگاه بســیج امام رضا (ع) نیز در این 
نشست، اقتصاد مقاومتى را یک واقعیت خواند که باید به 
آن پرداخته شود و اینکه برخى آن را ریاضت اقتصادى تعبیر 

کرده اند غلط است. 
سرهنگ مرتضى عمومهدى گفت: سال گذشته واردات 
رسمى به کشور 50 میلیارد دلار و واردات قاچاق معادل 
15 تا 25 میلیارد دلار بود که این آمار اعلام شــده دولتى 
است. از سوى دیگر ما سال گذشته 40 هزار قلم کالا در 
کشور داشتیم که 70 درصد این کالاهاى وارداتى به کشور، 

مصرفى و پیش پاافتاده و قابل تولید در کشور بود. 
فرمانده پایگاه مقاومت بســیج امام رضــا (ع) گفت: اگر 
پوشاك و منسوجات با مرغوبیت و استاندارد در کشور تولید 
شود سالیانه 1/5 میلیون نفر مشغول کار مى شوند و پس 
از چند سال در کشور بیکار نخواهیم داشت. ولى متأسفانه 
مسئولان و مردم به این امر توجه نداشته و تولید به خوبى 

صورت نمى گیرد. 
وى به مصرف انرژى برق هم اشــاره کرد و گفت: ما در 
ادارات سالن هایى مى ســازیم که هیچ نورى به آن وارد 
نشــود اما چراغ هاى زیادى نصب مى کنیم تا روشنایى 

کافى تأمین شود. 
■■■

مدیر دفتر مدیریت مصرف و خانه فرهنگ شرکت توزیع 
برق شهرســتان اصفهان نیز به تشریح وظایف این امور 
پرداخت و گفت: مدیریت مصرف، درست مصرف کردن 

و عدم هدر رفت انرژى بوده و از واجبات به شمار مى رود. 
محمدمهدى عسگرى گفت: استفاده ناصحیح از انرژى 
برق، براى کشور تهدید مى باشد چرا که 90 درصد تولید 

برق در کشور از منابع نفتى تأمین مى گردد. 
وى مشترکین شــرکت توزیع برق شهرستان اصفهان 
را به پنج دسته مشــترکین خانگى، صنعتى، کشاورزى، 
عمومى و سایر مصارف تقسیم کرد و افزود: ادارات در این 
تقسیم بندى در زمره مشترکین سایر مصارف ما قرار دارند. 
عسگرى مى گوید: تا پایان سال گذشته تعداد مشترکین 

شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان یک میلیون و 725 
هزار مشترك بود و مشترکین عمومى ما که ادارات هستند 
هر  سال رشد مصرف دارند در حالى که براساس قانون، 
ادارات باید هر سال در مصرف انرژى 10 درصد کاهش 
داشته باشند، هرچند که برخى ادارات هم مصرف خود را 

کاهش داده اند. 
مدیر دفتر مدیریت مصرف و خانه فرهنگ شرکت توزیع 
برق شهرستان اصفهان معتقد است اگر فقط 300 ساعت 
مصرف در تابستان در طول سال کنترل و مدیریت شود 
میلیاردها تومان به کشــور کمک مى شود و مى توانیم به 
خوبى از مشکلات عبور کرده و نیاز به احداث نیروگاه هم 

نداشته باشیم. 
عسگرى مى گوید: براى اولین بار در کشور امسال شرکت 
توزیع برق شهرستان اصفهان ممیزى انرژى در ادارات را 
عملى خواهد کرد که در این راستا از 600 ساختمان ادارى 
در اســتان، کار ممیزى انرژى 120 ساختمان اصلى آغاز 
شده و بقیه ساختمان هاى آموزشى که به مدیران انرژى 
دستگاه هاى اجرایى استان داده مى شود عملیاتى خواهد 
شــد که در صورت کاهش انرژى، تشویقاتى هم اعمال 

مى گردد. 
عسگرى از آغاز جمع آورى لامپ هاى پرمصرف از مغازه ها 
به خصوص میوه فروشى ها اشاره کرد وگفت: امید است 
با همکارى و همفکرى فرماندهان پایگاه هاى بسیج در 
ادارات بتوانیم نسبت به جمع آورى لامپ هاى پرمصرف 
اقدام کرده تا شاهد خاموشى هاى ناخواسته نشویم. این 
اقدام در بازار هنر تا حدودى به سرانجام رسیده است که 

موفقیت آمیز بوده است. 

ساختمان هاى ادارى 
ممیزى انرژى مى شوند

در یک نشست هم اندیشى در اصفهان عنوان شد

مدیر دفتر مدیریت مصرف و 
خانه فرهنگ شرکت توزیع 
برق شهرســتان اصفهان 
معتقد است اگر فقط 300 
ساعت مصرف در تابستان در 
طول سال کنترل و مدیریت 
شــود میلیاردهــا تومان 
به کشــور کمک مى شود 
و مى توانیــم بــه خوبى از 
مشکلات عبور کرده و نیاز 
به احداث نیروگاه هم نداشته 

باشیم

،،

ساسان اکبرزاده 

با آغــاز فصل تابســتان مــوج تــازه اى از تفریحات
هم آغاز شده و در این  شــب هاى تابستان شاید اولین 
مکانى که براى رفتن به آن به ذهن برسد شهربازى است.

«تنوع» سرگرمى و مکان هایى که افراد در آن بتوانند با 
سلیقه هاى مختلف ساعتى را از دل مشغولى هاى روزمره 
جدا شوند و بتوانند در کنار یکدیگر به انجام امورى بپردازند 
که عنوان سرگرمى را با خود یدك مى کشد، در این شهر 

بسیار کم است.
 تفریح و سرگرمى با شــدت گرفتن گرماى هوا در این 
فصل بیش از پیش رنگ احتیــاج به خود مى گیرد بدین 
جهت که با طولانى شدن روز، ساعات بیشترى در اختیار 
شهروندان قرار مى گیرد که از آن اســتفاده کنند. مردم 
اصفهان علیرغم برخوردارى شــهر از چند سالن سینما، 
آکواریوم، باغ خزندگان، باغ پرنــدگان ، مجتمع خرید و 
چند نمونه دیگر، بیشــتر ترجیح مى دهند که از محیط 
طبیعى استفاده کنند بدین صورت که با پهن کردن زیر 
انداز در گوشه وکنار ناژوان ویا پارك کوهستانى صفه و یا 
پارك هاى اطراف رودخانه، همــراه با خانواده و از اقلام 
خوراکى که از منزل آورده اند، چند ساعتى کنار هم باشند 
و به نحوى تفریح کنند. متأســفانه مشکلات اقتصادى 
زمانى را براى مردم باقى نگذاشته که بتوانند با آسودگى 
خیال و همینطور آرامش فکرى دست داخل جیب خود 

بکنند و خــرج کنند. نمونه بارز آن را مــى توان در افول 
تفریحات مردم اصفهان در این چند سال مشاهده کرد. 
یکى از سرگرمى ها و تفریحات مردم اصفهان در چند ساله 
اخیر استفاده از وسایل بازى در مکان هاى عمومى بوده 
که باعنوان شهربازى تلقى مى شوند. شهربازى «شهر 
رؤیاها» که حضور در آن بــراى اکثر مردم اصفهان یک 
رؤیا بیشتر نیست و هزینه آن مساوى با در آمد یک خانوار 
شهرى است به کنار، پس مى ماند شهربازى هاى گوشه 

وکنار شهر که خود حدیث مفصلى است .

 زندگی جریان دارد، حتی در شهربازي؟!
آخرین باري را که سوار بشقاب پرنده، ترن هوایی یا چرخ 
و فلک شــده اید یادتان می آید ؟ وقتــی آن بالا در اوج 
هیجان و لذت تفریح می کردید براي چند ثانیه با خود فکر 
می کردید که اگر میله نگهدارنده بشقاب پرنده کنده شود، 
چرخ و فلک سقوط کند، سرسره بادي بترکد، ترن هوایی 
از ریل خارج شود و... چه خواهد شد؟ بازي مرگ را همه 
آنهایی که جان شیرین شان را بر سرلحظه اي شادي در 
شهربازي ها گذاشتند، به چشم دیده اند. شهرباز ي هاي 
ناامن و غیراستاندارد در حالی همچنان در این سال ها به 
کارشان ادامه می دهند که هنوز پاسخ روشنی براي این 

سئوال که چه کسی مسئول حفظ امنیت جانی آنهاست، 
پیدا نشده است؟ هنوز روشــن نیست مسئولیت نظارت 
برایمنی تجهیزات نصب شده در شهرباز ي ها به عهده 
کدام سازمان و دستگاه متولی است؛ شهرداري، سازمان 
استاندارد، وزارت کشور یا اســتانداري؟ شاید هم ایمنی 
در شــهربازي ها متولی ندارد. شــهربازى و حادثه هاى 
ناگوارى که دســتگاه هاى بازى آن براى مردم به وجود 
مى آورند، ســوژه امروز و دیروز نیســت. اتفاق هایى که 
در شــهربازى هاى غیر اســتاندارد رخ مى دهد، یکى از 
دردناك ترین حوادثى اســت که بار ها تکرار شــده و با 
وجود نظارت هاى شدید و برخورد هاى قانونى ،   باز هم 
هر از گاهى شاهد وقایع تلخ و بعضاً جبران ناپذیر در آنها 
هستیم. این در حالى است که دســتگاه ها و تجهیزات 
شهربازى ها بر اثر مرور زمان و قرار گرفتن در معرض باد 
و باران و عموماً پایین بودن کیفیت، دچار آسیب دیدگى 
از قبیل ترك خوردگى فایبــر گلاس ها، خوردگى فلز و 
شکستگى نقاط فلزى جوش خورده مى شوند و به راحتى 

براى کودکان و والدینشان خطر به وجود مى آورند.
غلامحسین شــفیعى مدیر کل اســتاندارد اصفهان در 
اظهاراتى عنوان کــرده که در حال حاضــر از حدود 400 
تجهیز موجود در شهربازى هاى استان نزدیک به 90 در صد

آن با اســتاندارد هاى ملى ایران مطابقت پیدا کرده اند و 
با پیگیرى هاى بعمل آمده، سایر تجهیزات نیز در شرف 
انطباق با معیارهاى استاندارد هستند. اما آیا براى این کار 
کمى دیر نیست یا رسم ما بر این است تا حادثه اى پیش 
نیامده دنبال رفع مشکل نباشــیم؟! طبق این اظهارات، 
90درصد تجهیزات شــهربازى هاى اصفهان استاندارد 
است، اما آیا حاضر هســتید حالا که وسایل وتجهیزات 
استاندارد شده کنار دیگران بر دستگاه ماشین هوایى تکیه 
داده و بنشینید؟ به هر روى، نمى توان بسیارى از مطالب را 
ناگفته گذاشت. حالا که هر سال دست کم یکی دو حادثه 
فجیع در شهربازي ها رخ می دهد، عنوان قتلگاه، به آنها 
می آید و اگر وضع به همین منــوال ادامه پیدا کند بعید 
نیست تا چند سال دیگر مردم پیش از رفتن به شهربازي، 
وصیت نامه بنویسند! شهربازى ملک شهر،شاهین شهر،
آبشــار،مجموعه تفریحى باغ ابریشــم و شــهربازى 
فولاد شهر از جمله شهربازى هایى هستند که در اصفهان 
طعم پلمب شدن را چشیده اند. آیا اینها سیاه نمایى است؟! 
تجهیز کردن وسایل در صورتى مى تواند مؤثر واقع شود 
که در کنارآن ، نظارت ومراقبت هم به وجود بیاید نه اینکه 
تنها رفع تکلیف کرده باشیم. این پرسش که در چند سال 
گذشته چه کسى مسئول رقص مرگ در شهربازى هاى 
غیراستاندارد و تعطیل نشده است، ذهن را آزار مى دهد. 

به راستى چه کسى پاسخگوى خانواده هاست؟

رقص مرگ در شهربازى هاى استان

سرپرست معاونت آموزش، پژوهش و فناورى جمعیت 
هلال احمر استان اصفهان گفت: دوره آموزش تربیت 
مربیان کوهستان کشــور، تیرماه جارى در اصفهان 

برگزار مى شود.
امیر جلالیان اظهار داشــت: دوره کشــورى تربیت 
مربى کوهســتان تا 29 تیرماه در مرکــز بین المللى 
آموزش هاى تخصصى امداد و نجات استان اصفهان  

برگزار خواهد شد.
وى افزود: ایــن دوره با بهره گیرى از دانش اســاتید 
بین المللى به صورت تئورى و عملى  با حضور 90 نفر از 

مربیان کوهستان کشور برگزار مى شود.

سرپرست معاونت آموزش، پژوهش و فناورى جمعیت 
هلال احمر استان اصفهان تأکید کرد: فراگیران در این 
دوره آموزشى مهارت تکنیک هاى استفاده از ابزار تک 
پایه نجات، برانکارد نجات کوهستان، استفاده از وینچ 
خود کششى و نکات ایمنى و ســرویس و نگهدارى 

تجهیزات را فراخواهند گرفت.
وى با بیان اینکه برگزارى این دوره در راستاى ارتقاى 
آموزش مربیان امداد و نجات کوهستان است، گفت: 
دوره کشورى کاربرى و نگهدارى تجهیزات کوهستان 
بــه میزبانى جمعیت هــلال احمر اصفهــان برگزار

 مى شود.

تربیت مربیان امداد و نجات کوهستان
64 هزار و 199 داوطلب در آزمون سراسرى ورود به 
دانشــگاه ها و مراکز آموزش عالى همزمان با سراسر 

کشور با یکدیگر به رقابت پرداختند.
آزمــون سراســرى ورود به دانشــگاه هــا و مراکز 
آموزش عالى در سال 95 روزهاى 24 و 25 تیر امسال 

در پنج گروه آزمایشى برگزار شد.
آزمون سراسرى ورود به دانشگاه ها در استان اصفهان 

در 25 شهر شامل 33 حوزه امتحانى برگزار شد.
از 64 هزار داوطلب آزمون سراسرى در استان، 31 هزار 

نفر در کلانشهر اصفهان هستند.
رئیس ستاد آزمون هاى استان اصفهان گفت: از میان 

داوطلبان استان، 39 هزار و 831 نفر ( 62/1 درصد) زن 
و 24 هزار و 368 نفر ( 37/9درصد) مرد هستند.

محمدرضا ایروانى با اشاره به اینکه این تعداد داوطلب 
نسبت به سال گذشته حدود 8/5 درصد کاهش یافته 
است، افزود: آمار داوطلبان زن در استان اصفهان نسبت 

به آمار کشورى دو درصد بیشتر است.
وى بیشترین تعداد داوطلبان را در گروه علوم تجربى با 

26 هزار و 143 داوطلب اعلام کرد.
ایروانى افزود: تعداد داوطلبان در گروه ریاضى 13 هزار، 
در گروه علوم انسانى 11 هزار، گروه هنر پنج هزار و در 

گروه زبان هاى خارجى هشت هزار نفر است.

64 هزار کنکورى در اصفهان رقابت کردند

جمال نوروزباقرى

برداشت گل گاو زبان 
در دانشگاه شهرضا

رئیس دانشگاه آزاد اســلامى واحد شهرضا گفت: 
در راســتاى انجام فعالیت هاى اقتصاد مقاومتى و با 
هدف درآمدزایى در حدود 300 کیلو گل گاو زبان از 
خانواده گیاهان دارویى از مزرعه آموزشى، تحقیقاتى 

دانشگاه آزاد اسلامى واحد شهرضا برداشت شد.
على شــریف زاده اظهار داشــت: در حــدود پنج 
هکتار از اراضى کشــاورزى این دانشگاه به کشت 
گیاهان دارویى نظیر گل گاوزبان، رازیانه، رزمارى، 
مریم گلى، نعنا فلفلى ســرخارگل، اسطخودوس، 

کاسنى، آویشن و آرتیشو اختصاص یافته است.
وى با اشاره به آبیارى این مزرعه با استفاده از سیستم 
قطــره اى، اظهار داشــت: از طریــق فعالیت هاى 
دانــش بنیــان گام هــاى مهمــى در خصوص 
فرآورى هاى گیاهان دارویى نظیر عصاره گیرى در 
این دانشگاه صورت گرفته است که در آینده نزدیک 

شاهد نتایج آن خواهیم بود.
رئیس دانشگاه آزاد اســلامى واحد شهرضا گفت: 
کاشت و تولید نشــاء، بذر گیرى و پرورش گیاهان 
دارویى وحشــى و خودروینده موجود مراتع اطراف 
شهرضا، از دیگر فعالیت هاى این دانشگاه در حوزه 

گیاهان دارویى است.

دانشگاه

خط سوم BRT مهرماه 
راه اندازى مى شود

معاون حمل و نقل و ترافیک شــهردارى اصفهان 
گفت: خط سوم BRT به شرط تأمین ناوگان مهرماه 

راه اندازى مى شود.
 BRT علیرضا صلواتى اظهارداشت: فاز اول خط سوم

از ارغوانیه تا میدان امام على(ع) در دست اجراست.
وى با اشــاره به اینکه زیرســازى مســیر تاکنون 
80 درصد پیشــرفت داشته اســت، افزود: احداث 
ایســتگاه هاى BRT در این مســیر نیــز تاکنون

60 درصد پیشرفت کرده است.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهردارى اصفهان با 
بیان اینکه به شرط تأمین ناوگان، خط سوم مهرماه 
راه اندازى مى شود، خاطرنشــان کرد: 30 دستگاه 
اتوبوس براى این خط خریدارى شده و قرار است تا 
سه ماه آینده به شهردارى اصفهان تحویل داده شود.
وى ادامه داد: فــاز دوم خط ســوم BRT از میدان 
امام على(ع) تا پایانه صمدیه نیز تا پایان ســال اجرا 

مى شود.

خبر

اســتاندار اصفه
ســرمایه گذارى
تهیه  شــده

ح
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استان
 اصفهان رتبه دوم ضریب 

عمل جراحى
مدیر درمان تامین اجتماعى اســتان اصفهان گفت: 
استان اصفهان پس از استان تهران بیشترین ضریب 
اشغال تخت و عمل جراحى را به خود اختصاص داده 

است.
على اعتصام پور اظهار داشت: در سال گذشته بیش 
از 42 میلیون بار مراجعه بیمه شدگان به مراکز درمانى 
ملکى و طرف قرارداد در اســتان ثبت شد که استان 
اصفهان پس از استان تهران بیشترین ضریب اشغال 

تخت و عمل جراحى را به خود اختصاص داده است.
وى افزود: بیمارستان شریعتى با 17 هزار عمل جراحى، 
رکورد دار بیمارســتان هاى تامین اجتماعى کشور 
در تعداد اعمال جراحى است و پس از آن بیمارستان 

غرضى قرار گرفته است.

سه اثر تاریخى کاشان در 
فهرست آثار ملى ثبت شد

مسئول حوزه میراث فرهنگى اداره میراث فرهنگى، 
صنایع دستى و گردشگرى کاشــان از ثبت سه اثر 
تاریخى این شهرستان در فهرست آثار ملى کشور 

خبر داد.
حمیدرضا زیارتى بیان داشت: خانه تاریخى زراعتى، 
خانه تاریخى صدورى و چهار صفه محله مصلاى 
شهر برزك به عنوان سه اثر تاریخى دوره قاجار در 
جلســه ثبت آثار و ابنیه تاریخى در سازمان میراث 
فرهنگى، صنایع دستى و گردشگرى کشور به تازگى 

در فهرست آثار ملى به ثبت رسیدند.
معــاون اداره میــراث فرهنگى، صنایع دســتى 
و گردشگرى شهرســتان کاشــان اظهار داشت: 
بیش از هــزار و 500 اثر تاریخى واجــد ارزش در 
شهرستان کاشان شناسایى شده است که از این تعداد 
تاکنون320 بناى تاریخى شهرستان در فهرست آثار 

ملى به ثبت رسیده است.
وى ادامه داد: 15 اثر فرهنگى کاشان نیز به عنوان 
میراث معنوى در فهرســت آثار ملى کشور به ثبت 

رسیده است.  

رها سازى80 هزار 
بچه ماهى در سد زاینده رود

80 هزار قطعه بچه ماهى از نوع کپوروفیتو فاك در 
پشت سد زاینده رود در محدوده شهرستان چادگان 

رها شد.
ابوطالب قائدى، کارشناس مســئول اموردام جهاد 
کشاورزى شهرستان چادگان گفت: بچه ماهى هاى 
رها شده در پشت سد زاینده رود با وزنى در حدود 7/8 
گرم و به منظور حفظ ذخایر ماهى درآب هاى ســد 

زاینده رود رها شده است.
قائدى بیان داشــت: پیش بینى مى شــود 80 تن 
ماهى کپور وفیتوفاك درمدت یکســال تولید شود 
که ماهى هاى تولید شــده پس از صید به اســتان 
اصفهــان وشهرســتان هــاى همجوار ارســال 

مى شود.
وى گفت: بچه ماهى هاى یاد شده ازشمال کشور 
بارگیرى و به چــادگان انتقال داده مى شــود و در 
پشت سد زاینده رود رها شده است.وى افزود: سال 
گذشته نیز 60 هزار قطعه بچه ماهى در آب هاى سد 

زاینده رود رها شد. 

بهره بردارى از تقاطع 
25 آبان تا پایان مرداد

معاون عمران شــهرى شــهردارى اصفهان گفت: 
پروژه تقاطع غیرهمسطح 25 آبان تا پایان مردادماه 

به بهره بردارى مى رسد.
ایرج مظفر اظهارداشت: پروژه تقاطع غیرهمسطح

 25 آبــان با دهانــه 64متر بزرگترین پل شــهرى 
محسوب مى شود.

وى بــا بیان اینکه ایــن پروژه تاکنــون 95 درصد 
پیشرفت داشته اســت، ادامه داد: این پروژه تا پایان 

مردادماه سال جارى تکمیل مى شود.

اصفهان قطب تولید گل و گیاه 
مى شود

معاون خدمات شهرى شــهردارى اصفهان گفت: 
صنعت گل و گیاه به زمین وســیع و محیط مناسب 
براى نگهدارى گل نیــاز دارد از این رو احداث بازار 
گل و گیاه درشــرق اصفهان در دســتور کار قرار 

گرفت.
احمدرضا مصور با بیان اینکه احــداث بازار گل و 
گیاه در شرق اصفهان دسترســى شهروندان را به 
این محل آســان مى کند، افزود: بــازار گل و گیاه 
شرق اصفهان بر اساس آخرین تکنولوژى روز دنیا 

احداث مى شود.
معاون خدمات شهرى شهردارى اصفهان گفت: در 
نظر داریم بازار گل و گیاه به یک قطب بسیار مؤثر و 

مفید در سطح کشور تبدیل شود. 

پاى پرندگان زینتى به بازار 
باز مى شود

مدیرعامل سازمان میادین و ســاماندهى مشاغل 
شهرى شهردارى اصفهان گفت: در بازار گل و گیاه 
علاوه بر ارائه گونه هاى مختلف گیاهى، ماهى ها و 

پرندگان زینتى نیز عرضه مى شود.
اصغر کشــاورز راد اظهار داشــت: محل فعلى بازار 
گل و گیاه اصفهان در سال 1387 فعالیت خود را با 
سه بهره بردار و تولیدکننده در خیابان همدانیان در 

زمینى به مساحت 17 هزار متر آغاز کرد.
وى با اشــاره به اینکه در حال حاضر 154 غرفه در 
این محل فعال است، افزود: بازار گل و گیاه خیابان 
همدانیان به دلیل کیفیــت و کمیت محصولات با 

استقبال شهروندان مواجه شده است.
مدیرعامل سازمان میادین و ســاماندهى مشاغل 
شهرى شهردارى اصفهان عنوان کرد: اما به دلیل 
عدم زیرســاخت هاى لازم در محل فعلى بازار گل 
و گیاه، شــهردارى اصفهان به این نتیجه رسید که 
با استفاده از پتانسل هاى شهر یک زمین بزرگترى 
با  زیرســاخت هاى کاملتر به این مهم اختصاص 

یابد.

انجام 40 هزار مأموریت 
اورژانسى در سال جارى

رئیس مرکــز حــوادث و فوریت هاى پزشــکى 
اســتان اصفهان گفت: بیش از 40 هزار مأموریت 
اورژانس پیش بیمارستانى در سه ماهه اول سال 95 
داشته ایم که نســبت به سال گذشــته سه درصد 

افزایش داشته است.
غفور راســتین با اشــاره به افزایش ســه درصدى 
مأموریت هاى اورژانس پیش بیمارستانى در سه ماهه 
اول سال 95 اظهار داشت: مجموع کل مأموریت هاى 
اورژانس پیش   بیمارســتانى در ســه ماهه نخست 
امسال 40 هزار و 178 ماموریت بوده که نسبت به 
38 هزار و 890 مأموریت مدت مشابه سال گذشته با 

افزایش سه درصدى همراه بوده است.
تصادفــى  مأموریت هــاى  کل  تعــداد  وى 
پیش بیمارستانى اورژانس در ســال 94 را 52 هزار 
و 707 ماموریت بیان کرد و گفت: در سه ماهه اول 
سال جارى شاهد افزایش چهار درصدى این نوع از 

مأموریت هاى اورژانس بودیم.

خبر خبر

معاون اجتماعــى فرماندهى 
انتظامى اســتان از پلمب 39 
واحد صنفى متخلف به 
دلیل نداشتن پروانه 
و  کســب 
عدم رعایت 
مقــررات 

مربوطه در شهر اصفهان خبر داد.
سرهنگ جهانگیر کریمى اظهار داشت: در راستاى ارتقاى امنیت اجتماعى 
و ساماندهى صنوف فاقد پروانه کســب، طرح نظارت و کنترل بر اصناف در 
شهر اصفهان توسط مأموران اداره نظارت بر اماکن عمومى این فرماندهى 
اجرا شد. وى افزود: در همین راستا مأموران از هزار و 210 واحد صنفى بازدید 
کرده اند که 39 واحد صنفى متخلف به علت نداشــتن پروانه کسب و عدم 

رعایت قوانین و مقررات مربوطه پلمب شدند.

این مقام مسئول از صدور اخطاریه پلمب براى 39 واحد صنفى دیگر خبر داد و 
گفت: در صورتى که این واحدها نیز در موعد مقرر به تعهدات خود عمل نکرده 
و قوانین و مقررات را رعایت نکنند با برخــورد قانونى پلیس مواجه خواهند 
شد. وى با بیان اینکه طرح هاى نظارت بر اماکن عمومى به صورت مستمر

انجام مى شــود از عمــوم شــهروندان خواســت، در صورت مشــاهده 
هرگونــه تخلف، موضــوع را به مرکــز فوریت هاى پلیســى 110 اطلاع 

دهند.

تشدید برخورد پلیس با واحدهاى بدون پروانه
معاون اجتماعــى فر

انتظامى اســتان از پلم
واحد صنفى متخ
دلیل نداشتن
کسـ
عدم
مقـ

چند روزى اســت که گرد و غبار آسمان اصفهان را 
فرا گرفته اســت و طبق گفته کارشناسان این گرد و 
غبار به صورت نامتناوب تا پایان فصل تابستان ادامه

 دارد.
تاکنون شش کانون عمده گرد و غبار در کشورهاى 
همسایه شناسایى شده اســت که از این تعداد چهار 
کانون آن در عراق، یک کانون در سوریه و یک کانون 

در عربستان استقرار دارد.
90 درصد از گرد و غبارى که کشورمان را تحت تأثیر 

قرار مى دهد از همســایه هاى غربى است و از این 
میزان، 70 درصد آن مربوط به عراق و 30 درصد نیز 

مربوط به کشورهاى سوریه و عربستان است.
به گفته کارشناسان هواشناسى استان اصفهان غبار 
سیســتم اپتیک غربى در اثر افزایش سرعت باد در 
کشور عراق شکل مى گیرد و در منطقه ما مى نشیند 
و استان اصفهان از اســتان هایى است که در چند 
سال اخیر شاهد ورود چنین پدیده اى بر آسمان خود

 است.

میزبانى اصفهان ازگرد و غبار تا پایان تابستان

سال هاست که مردم استان اصفهان با خشکسالى دست 
و پنجه نرم مى کنند و به امید این هستند تا ورق برگردد و 
با بارش هاى مناسب فصل هاى سرد سال باز هم زاینده 
رود را زنده ببینند و نگران تشنه ماندن و جیره بندى آب 

در فصل گرم سال نباشند.
به گزارش صاحب نیوز فرماندار اصفهان مى گوید هنوز 
هم نگرانى مردم اصفهان بابت کم آبى کافى نیست و این 
موضوع زمانى مشخص مى شود که  فرماندار اصفهان 
از جدى نبودن و باور نکردن بحران آب براى بعضى از 
مردم مى گوید و اینکه عده اى همچنان بى محابا  همین 

میزان آب موجود را هم مصرف مى کنند.
کفیل ادامه مى دهد: کمبود 20 درصدى منابع آبى در ایام 
پرمصرف سال مشکلاتى همچون افت فشار و قطعى 
ایجاد مى کند و جدى نگرفتن صرفه جویى مشکلات 

بزرگترى را به دنبال دارد.
مدیران فعال در حوزه آب اســتان اصفهان بر این باور 
هســتند که با صرفه جویى 20 درصــدى اصفهانى ها 
مى توان از تابســتان گرم بدون جیــره بندى و قطعى 
آب گذر کرد اما در این میان باز هم اولین کســانى که 

مى توانند به کمک بیایند شهروندان هستند.
علاوه بر فرماندار اصفهان که معتقد است با 20 درصد 
صرفه جویى افت فشــار و قطعى آب در اصفهان ایجاد 
نمى شــود، مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان هم بر این موضوع تاکید مى کند که در صورت 
صرفه جویى 15 تا 20 درصدى در مصرف آب، به مرحله 
جیره بندى نمى رســیم و تابستان بدون مشکل سپرى 

مى شود.
هاشم امینى خشکى زاینده رود و پر آبى این رودخانه در 
زمان هاى بخصوص  را یکى از نشانه هاى  خشکسالى 
شدید در این استان دانســت و عنوان کرد: خشکى این 
رود تاثیر خود را بر قســمت هاى مختلف شرب،صنعت 
و کشاورزى گذاشته و در ســال هاى اخیر با مشکلات 
زیادى اصفهان را روبرو کرده است و بحران آب اصفهان 

با مدیریت مصرف حل مى شود.
امینى در بخش دیگر گفته هاى خود مى گوید: هنگامى 
که طرح گلاب 2 به بهره بردارى برسد، مى توان گفت 
بخشى از مشکلات موجود در آب شرب حل مى شود، 
اما تا آن زمان استان اصفهان با مشکلات بسیارى روبه 

رو است.

حذف آب کشاورزى براى تأمین آب شرب
مدیر عامل شــرکت ســهامى آب منطقه اى اصفهان 
کــه همیشــه از وضعیت نچنــدان رضایــت بخش 
منابع آبى مى گوید با اشاره به اینکه اولویت اول مدیران 
در تابســتان تأمین آب شرب اســتان اصفهان است، 

گفت: حتى بخش کشاورزى به مدت محدود آبرسانى 
مى شود تا با قطعى آب شرب در تابستان مواجه نشویم.

مسعود میر محمد صادقى با عنوان اینکه کل ذخیره حجم 
سد زاینده رود320 میلیون متر مکعب با رسوبات است 
گفت: در اواخر فصل بهار آب براى کشــاورزان به دلیل 
حجم کم سد بسته شد، چرا که امکان آبرسانى بیش از 

این وجود نداشت تا بتوان آب شرب را تأمین کرد.
در میان تمــام حرف هــاى نا امیــد کننــده اى که

 سال هاست مدیران کشورى و استانى براى پایدار ماندن 
زاینده رود که این سال ها رمقى برایش نمانده مى زنند 
مشــاور معاون اول رئیس جمهور در امور آب خطاب به 
مردم اصفهان مى گوید در صورتى که مردم اصفهان در 
طول سال و نه تنها فصل گرم بین هشت  تا 10 درصد 
از مصرف آب خود را کم کنند، جریــان آب در رودخانه 
زاینده رود تا چهار سال آینده دائمى مى شود و شرط آن 

تنها صرفه جویى است.
عیسى کلانترى مى گوید: با وجود اینکه کاهش مصرف 
مى تواند کمک کننده باشــد اما مردم هیچ مدیریتى بر 
مصرف آب ندارند و به نظر مى رسد تا زمانى که آب کامل 

قطع نشود بحران را قبول نمى کنند.

روستایى ها 10 درصد صرفه جویى کنند
مدیر عامل شــرکت آب و فاضلاب روســتایى استان 
اصفهان هم که ارگان تحت مدیریتش مسئولیت تامین 
آب شرب روستاهاى اصفهان را برعهده دارد مدتى پیش 
با اعلام اینکه در بخش روســتایى با صرفه جویى 10 
درصدى مصرف آب با مشکل کم آبى مواجه نمى شویم، 
یاد آور شد: براى تامین آب 948 روستا، از 531 حلقه چاه، 
93 چشــمه، 37 قنات و 218 مورد از آب هاى سطحى 

استفاده مى شود.
قرائتى ادامه داد: آبرسانى سیار هر سال تابستان با هدف 
رساندن آب به مناطق روســتایى که امکان تهیه آب را 
ندارند انجام مى شود و تنها آب شرب به دست ساکنان 

مى رسد.
به گفته وى، خدمات آبرســانى سیار توسط 28 دستگاه 
تانکر شرکت و 10 دستگاه تانکر سازمان مدیریت بحران 
استان اصفهان انجام مى شود و 523 تانکر ثابت نیز در 

روستا ها وجود دارد.

کسى کم آبى را جدى 
نگرفته است

در حالى که بر صرفه جویى20 درصدى تأکید مى شود

آغاز عملیات آزادراه شرق 
از مرداد ماه

مدیرکل راه وشهرســازى اســتان اصفهان گفت: 
براى احداث پروژه آزادراه شرق اصفهان به طول 93 
کیلومتر هشــت هزار میلیارد ریال پیش بینى شده 
که با احداث آن، مشکلات ترافیکى شهر اصفهان 

مرتفع خواهد شد.
حجت ا...غلامى، مدیرکل راه وشهرسازى استان 
درخصوص احــداث آزادراه شــرق اصفهان بیان 
داشت: با توجه به مصوبه اخذ شده از هیئت دولت 
جهت احداث ایــن پروژه عظیم، قراردادســرمایه 
گذارى با شــرکت آتیه صبا وابســته به صندوق 
بازنشســتگى جهت احداث قطعه اول و دوم منعقد 
و عملیات اجرایى قطعه یــک  از ابتداى مردادماه  

آغاز مى شود.
وى اظهار داشــت: احداث این آزادراه در اســتان 
اصفهان در رفع مشکلات ترافیکى شهر اصفهان، 
کم کردن زمان سفر، کاهش آلاینده هاى ناشى از 
حمل ونقل، حفظ محیط زیســت، تسهیل در تردد 
از طریق کریدور شــمال – جنوب و کاهش تلفات 

جاده اى بسیار موثر و داراى اهمیت است.
غلامى افزود: با برنامه ریزى صورت گرفته تا پایان 
تیرماه سال جارى پیمانکاران هر دو قطعه مشخص 
و پیش بینى مى شود قطعه اول و دوم طى دو سال 

آینده به بهره بردارى برسد.
وى گفت: دریافت مجوزهاى لازم براى تســویه 
حساب با سرمایه گذار قبلى و توافق با سرمایه گذار 
جدید و عوامل دیگرباعث تاخیر در احداث این پروژه 

گردیده است.
مدیرکل راه و شهرسازى استان اصفهان افزود: براى 
هر ســه قطعه پیمانکار جداگانه در نظر گرفته شده 
که هر ســه پیمانکار مى توانند همزمان و به صورت 

دوشیفت عملیات اجرایى را آغاز  نمایند. 
گفتنى است؛ پروژه آزاد راه شرق اصفهان به طول 
93 کیلومتر از آزادراه اصفهان – کاشــان شــروع 
و به پلیــس راه مبارکه ختم مى شــود.  قطعه اول 
این پــروژه از آزادراه اصفهان – کاشــان تا جاده 
اردستان – اصفهان به طول 30 کیلومتر، قطعه دوم 
از کیلومتر 30 تا بزرگراه اصفهان – نایین به طول 
33 کیلومتر و قطعه ســوم از کیلومتر 63 تا بزرگراه 
اصفهان – شیراز به طول 30 کیلومتر انجام خواهد 

شد. 

خبر

شهردارى آران و بیدگل در نظر دارد به استناد مصوبات شماره هاى 910-916-918-928-937-940 همگى 
مورخ 94/4/8 شوراى اسلامى شهر آران و بیدگل نسبت به فروش 6 قطعه زمین واقع در خیابان عباس آباد، 
مقابل باغ صالح، نبش خیابان 14 مترى، ضلع شمالى باغ محمدآباد با کاربرى مسکونى با شرایط 50 درصد نقد و 
مابقى در سه قسط ماهیانه از طریق مزایده عمومى اقدام نماید، لذا از کلیه واجدین شرایط دعوت بعمل مى آید 
جهت اطلاع از شرایط، اخذ مدارك و شــرکت در مزایده حداکثر ظرف مدت 10 روز از تاریخ انتشارنوبت دوم 
این آگهى به شهردارى آران و بیدگل مراجعه نمایند. ضمناً هزینه درج آگهى به عهده برنده مزایده مى باشد. 

(کمیسیون در رد یا قبول پیشنهادات مختار مى باشد) 
1- قطعه زمین به شماره 7 به مساحت 181/20 م.م با قیمت پایه کارشناسى به ازاى هر متر مربع 2/000/000 ریال. 
2- قطعه زمین به شماره 8 به مساحت 180/80 م.م با قیمت پایه کارشناسى به ازاى هر مترمربع 2/000/000 ریال. 
3- قطعه زمین به شماره 9 به مساحت 180/40 م.م با قیمت پایه کارشناسى به ازاى هر مترمربع 2/000/000 ریال.
4- قطعه زمین به شماره 10 به مساحت 179/90 م.م با قیمت پایه کارشناسى به ازاى هر مترمربع 2/000/000 ریال. 
5- قطعه زمین به شماره 11 به مساحت 179/40 م.م با قیمت پایه کارشناسى به ازاى هر مترمربع 2/000/000 ریال. 
6- قطعه زمین به شماره 13 به مساحت 207/65 م.م با قیمت پایه کارشناسى به ازاى هر مترمربع 2/300/000 ریال.

آگهى مزایدهآگهى مزایده (مرحله اول) (مرحله اول)

حسن ستارى- شهردار آران و بیدگل

نوبت دوم

شهردارى آران و بیدگل در نظر دارد به استناد مصوبات شماره 911 و 913 مورخ 95/4/8 شوراى اسلامى شهر آران و بیدگل نسبت به اجاره و بهره بردارى املاك متعلق به این شهردارى واقع 
در باغ بانوان پارك شادى به شرح ذیل از طریق مزایده عمومى و برابر شرایط مالى اقدام نماید، لذا از کلیه واجدین شرایط دعوت بعمل مى آید جهت اطلاع از شرایط، اخذ مدارك و شرکت 
در مزایده حداکثر ظرف مدت 10 روز از تاریخ انتشار نوبت دوم این آگهى به شهردارى آران و بیدگل مراجعه نمایند. ضمناً هزینه درج آگهى به عهده برنده مزایده مى باشد. (کمیسیون در 

رد یا قبول پیشنهادات مختار مى باشد)
1- اجاره و بهره بردارى استقرار خانه بازى، نگهدارى کودکان، خدمات مشاوره رفتارى کودکان، بازى درمانى، بازى هاى فکرى، هوش و نقاشى و بازى هاى مشابه به مدت 3 سال که سال اول 

به صورت رایگان و هر ساله مبلغ قرارداد تا 20 درصد قابل افزایش مى باشد با قیمت پایه کارشناسى ماهیانه 1/500/000 ریال. 
2- اجاره بهره بردارى کافى شاپ و تهیه و پخش غذاهاى سنتى شهر به مدت سه سال که سال اول به صورت رایگان و هرساله مبلغ قرارداد تا 20 درصد قابل افزایش مى باشد با قیمت پایه 

کارشناسى ماهیانه 2/000/000 ریال.

آگهى مزایده آگهى مزایده (مرحله اول)(مرحله اول)

حسن ستارى- شهردار آران و بیدگل

نوبت دوم

شهردارى آران و بیدگل در نظر دارد به استناد مصوبه شوراى اسلامى شهر به شماره 925 مورخ 95/4/8 در خصوص خرید و اجراى بلوك 
فرش پیاده رو خیابان مسلم آباد با اعتبارى بالغ بر 1/800/000/000 ریال و مصوبه شوراى اسلامى شهر به شماره 995 مورخ 95/4/14 
در خصوص اجراى جدولگذارى و بلوك فرش پارك هاى محلى در محدوده ناحیه یک با اعتبارى بالغ بر 1/500/000/000 ریال با شرایط 
خاص موجود در دفتر فنى شهردارى و از طریق مناقصه عمومى به بخش خصوصى اقدام نماید. لذا از کلیه پیمانکاران واجد شرایط دعوت 
بعمل مى آید جهت اطلاع از شرایط، اخذ مدارك شرکت در مناقصه ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار نوبت دوم این آگهى به شهردارى 

آران و بیدگل مراجعه نمایند. 
لازم به ذکر است هزینه درج آگهى به عهده برنده مناقصه مى باشد. کمیسیون در رد یا قبول پیشنهادات مختار مى باشد. 

آگهى مناقصه آگهى مناقصه (مرحله اول)(مرحله اول)

حسن ستارى- شهردار آران و بیدگل

نوبت اول

شهردارى آران و بیدگل در نظر دارد به استناد مصوبه شوراى اسلامى شهر به شماره 914 مورخ 95/4/14 در خصوص ساماندهى خیابان 
محمد هلال (از میدان امام حسن تا میدان حرم) شامل خرید و اجراى جدولگذارى و بلوك فرش با اعتبارى بالغ بر 3/000/000/000 
ریال و با شرایط خاص موجود در دفتر فنى شهردارى و از طریق مناقصه عمومى به بخش خصوصى اقدام نماید. لذا از کلیه پیمانکاران 
واجد شرایط دعوت به عمل مى آید جهت اطلاع از شرایط، اخذ مدارك و شرکت در مناقصه ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار نوبت دوم 

این آگهى به شهردارى آران و بیدگل مراجعه نمایند. 
لازم به ذکر است هزینه درج آگهى به عهده برنده مناقصه مى باشد و کمیسیون در رد یا قبول پیشنهادات مختار مى باشد. 

آگهى مناقصه آگهى مناقصه (مرحله اول)(مرحله اول)

حسن ستارى- شهردار آران و بیدگل

نوبت اول
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ورزش
اثرى از اشکان نیست

شروع تمرینات تیم العربى قطر با غیبت اشکان دژاگه 
همراه بود.

اشکان دژاگه ملى پوش ایرانى دو فصل دیگر با این 
تیم قرارداد دارد اما به نظر مى رسد در تلاش است به 
تیم اروپایى ملحق شود. صحبت  هایى مبنى بر حضور 
وى در تیم شاندونگ چین که به تازگى رهبرى اش را 
فیلکس ماگات برعهده گرفته است به گوش مى رسد. 
جواد نکونام هم فصل گذشته در تیم العربى قطر بازى 
مى کرده است که نام او هم در لیست بازیکنان فصل 

پیش روى این تیم قرار ندارد.

لج و لجبازى!
سجاد شهباززاده همچنان قصد جدایى از استقلال را 
دارد اما با این باشگاه بر سر مبلغ رضایتنامه شدیدا به 
مشکل خورده است. سجاد مى گوید طلب هایش را 
مى بخشد و مى رود ولى استقلالى ها مى گویند باید 
یک میلیارد تومان پول بدهد.این مسئله تبدیل به عامل 

اختلاف آنها شده است. 
ســجاد در آخرین پیغامى که به آبى ها داده، گفته در 
استقلال نمى ماند ولى براى گرفتن رضایتنامه چنین 
پولى را هم نمى دهد. به نظر دو طرف به لج و لجبازى 
رسیده اند و به این زودى بر سر مشکلات شان به جمع 

بندى نمى رسند.

واکنش تند روزنامه قرمزها
روزنامه نزدیک به پرسپولیس موضع تندى علیه کمیته 

انضباطى گرفت.
ســید مهدى رحمتى در دو بازى اول لیــگ برتر به 
دلیل محرومیت نمى تواند به میدان برود. او در بازى 
تراکتورسازى با قلعه نویى درگیر شد و کمیته انضباطى 
محرومش کرد. از سویى آبى ها از اولین بازى خانگى 
هم محروم هســتند. این باشــگاه در تلاش است تا 
محرومیت رحمتى و همینطور محرومیت تماشاگرانش 
بخشیده شــود ولى روزنامه پیروزى در موضع گیرى 
تند نوشت: «رایزنى براى تعلیق محرومیت رحمتى و 
تماشاگران است. آغاز لیگ با تقسیمات کدخدامنشانه 

و لابى و بى عدالتى؟!»

ریکاورى در باغ دوست 
قلعه نویى!

تراکتورسازى که براى آماده سازى فصل بعد، اردویى 
در تهران برگزار کرده تمرینات ریــکاورى را در باغ 
دوست قلعه نویى پشت سر مى گذارد. تراکتورى ها در 
بازى دوستانه اى مقابل استقلال خوزستان قرار گرفتند 
و بعد از آن به باغى در اطراف کرج که متعلق به یکى 
از دوستان قلعه نویى است رفتند تا خستگى بازى را از 

تن شان بیرون کنند.

 بازى هاى تراکتور در 
استان هاى همجوار؟

در حالى که طبق قرعه کشــى لیگ برتر شانزدهم، 
تراکتورسازى در هفته اول میزبان استقلال خوزستان 
است، اما تیم تبریزى هنوز ورزشگاه خانگى خود را به 
سازمان لیگ معرفى نکرده است. غلامرضا بهروان 
رئیس کمیته مســابقات در این مورد گفت: مدیران 
محترم باشگاه تراکتورسازى تلاش مى کنند تا زمین 
ورزشگاه یادگار امام تبریز زودتر به بهره بردارى برسد، 
با این حال ما نمى توانیم زمان آغاز مسابقات لیگ را 
به خاطر یک تیم به تعویق بیندازیم. بنابراین باشگاه 
تراکتورسازى یا باید ورزشــگاهى را در شهر تبریز یا 
استان خود به سازمان لیگ معرفى کند یا در غیر این 
صورت مجبور خواهد بود که در استان همجوار میزبان 

حریفان باشد تا ورزشگاه خانگى  اش آماده شود.

احمدزاده هم انصراف داد!
در جلسه اى 4 ساعته بین احمدزاده و رضاییان براى 
ســرمربى گرى ملوان در نهایت طرفیــن به توافق 
نرسیدند. گویا مدیریت باشگاه ملوان شروطى داشته 
که مورد قبول احمدزاده قبول نگرفته است. احمدزاده 
در پاسخ به این سوال که به چه دلیل سرمربیگرى تیم 
فوتبال ملوان بندرانزلى را نپذیرفته است، گفت:«جلسه 
ما از ساعت 21 آغاز شــد و تا ساعت 1 بامداد به طول 
انجامید در این جلسه آقاى رضائیان سه شرط داشتند 
که این شروط مورد قبول من نبودند و به همین دلیل با 

یکدیگر به توافق نرسیدیم».

تخته نرد دردسر ساز نیست!
یک عکس جنجالــى از بازیکنان تراکتــور در حال 
انجام بازى تخته نرد در فضاى مجازى منتشــر شد.  
13سال پیش بود که در حاشــیه اردوهاى تیم  امید 
امیرحسین صادقى و میثم سلیمانى دو بازیکن وقت 
آن تیم با یکدیگر تخته نرد بازى کردند ولى هیچ گاه 
فکر نمى کردند بعد از این اقدام از طرف محمد مایلى 
کهن با برخورد سنگینى روبروشوند. هر دو این نفرات 
از اردوى تیم  امید خط خوردند. اما حالا انتشــار این 
تصویر نشــان مى دهد که دیدگاهها در این 13 سال 

چقدر عوض شده اند.

تایم اوت

یحیى گل محمدى سومین فصل پى درپى 
حضور در ذوب آهــن اصفهان را در 

پیش دارد . 
به این ترتیــب او در بین مربیان 
حاضر در لیگ برتــر رکورددار 
تداوم روى نیمکــت یک تیم 

است. 

یحیى در نخستین فصل حضورش در ذوب آهن روزهاى سختى داشت چرا 
که نتیجه نمى گرفت و هر روز شایعاتى درباره اخراج او به گوش مى رسید. اما 
او در آستانه شروع سومین فصل حضور متوالى اش روى نیمکت ذوب آهن 

است.
بعد از او برانکــو ایوانکوویچ در پرســپولیس و فراز کمالوند در گســترش 
فولاد تبریز هســتند که براى سومین ســال متوالى روى نیمکت یک تیم 

مى نشینند.

 اما تفاوت این دو نفر با یحیى در این است این دو نفر در میانه هاى دو فصل 
پیش به تیم هاى فعلى شان رفتند. از طرفى استقلال تهران در نقطه مقابل 

این گروه قرار دارد.
این تیم دو فصل گذشته را به ترتیب با امیر قلعه نویى و پرویز مظلومى آغاز کرد 
و امسال هم علیرضا منصوریان روى نیمکت آبى ها مى نشیند. یعنى 3 مربى 
در 3 سال. باید دید ثبات نیمکت پرسپولیس باعث موفقیت این تیم مى شود 

یا تغییرات و شوك  استقلال را به توفیق مى رساند.

یحیى اول است،  پروفسور دوم

محمد مایلى کهن که این روزها در شــمال کشــور 
اتفاقات فوتبال ایران را از راه دور رصد مى کند همچنان 
در قامت یک منتقد جدى مسایل فوتبال را مورد توجه 
قرار مى دهد. وى درباره برخى مسایل روزهاى اخیر ، 
قرعه کشــى لیگ برتر و همچنین عدم حضور ملوان 
بندر انزلى در لیگ شــانزدهم در گفتگو با کاپ، نکات 
تازه اى را مطرح کرده که بخش هایى از صحبت هاى 

وى را مى خوانید:

■  ایــرادى ندارد که در مراســم قرعه کشــى لیگ 
برتر همه بودند جز قهرمانان و چهــره هاى فوتبالى. 
مهم این است که آقاى کفاشــیان فوتبالى باشد. چرا 
باید بنده به مراســم دعوت مى شــدم وقتــى آقایان 
خودشان در راس فوتبال هســتند و فوتبالى به حساب 
مى آیند. این مراســم جاى بنده نبود و دوستان حضور 

داشتند.

■  مهم این است که آقاى کفاشیان به عنوان یک چهره 
فوتبالى برود و مسابقات یورو را از نزدیک تماشا کند. 
لابد ایشان فوتبالى اســت و امثال ما فوتبالى نیستیم. 
وقتى کفاشیان فوتبالى اســت باید هم ما کنار باشیم. 
ایشان به فرانسه رفت و مســابقات یورو را از نزدیک 
تماشا کرد . به نظرم اگر ایشــان به فرانسه نمى رفت 
فاجعه اى بزرگى رخ مى داد و شــاید اصلاً فینال یورو 

برگزار نمى شد.

■  خدا رحمت کند حــاج مصطفى داودى را ســالى 
که ایشــان در دفتر مشترك فدراســیون ها به عنوان
 مدیر کل حضور داشتند و بنده هم مدیر ورزشى بودم از 
روى شوخ طبعى صحبت هایى را مطرح مى کرد مثلا 
مى گفت آقا این کشورهاى اروپایى بزرگ و پیشرفته 
را خودم مى روم. اســتان هاى زیارتــى را هم خودم 
مى روم حالا اگر شــما ها به دیگر سفرها رفتید عیبى 
ندارد. این را که یــادم مى آید ناخودآگاه به مســایل 
امروز و سفرهاى آقاى کفاشــیان و دوستان شان فکر 

مى کنم.

■  هیچ وقت به دنبال مرزبندى بین اســتان ها نبودم 
اما اعتقادم این اســت که به حق ملوان ظلم شد. این 
اتفاق نشان داد هر استانى که زر و زور بیشترى داشته 

باشــد مى تواند قانون را دور بزند. آقایــان مى گویند 
خلاف قانون بود که ملــوان امتیاز نفــت را بخرد اما 
یادشان رفته که در گذشــته و در دوره خودشان همین 
تخلفات صورت گرفت چرا وقتى تیم هاى دیگر مثل 
صبا ، پاس، استیل آذین، اســتقلال جنوب تهران و ... 
نابود شــدند آقایان از خواب بیدار نشــدند. مى گویند 
نفت متعلق به جوانان تهرانى است اما نمى دانند همین 
تیم نفت چند بازیکن تهرانى دارد و چند شهرســتانى.

چطور وقتى تیم اســتقلال جنوب تهــران که متعلق 
به بچه هاى تهران بود منتقل شــد کســى صدایش 

در نیامد؟ 

■  اگر اتفاقى که براى ملــوان افتاد براى تیم دیگرى 
مثلاً از اصفهان یا آذربایجان رخ مى داد باز هم آقایان 

اینگونه برخورد مى کردند؟ اگر واقعاً یک استان پولدارتر 
وسط بود اینگونه قانون گرا مى شدند؟ براى من انزلى 
و رشت و لاهیجان و رامسر و ... فرقى ندارد. حرفم این  
اســت که چرا قانون باید یک جا نادیده گرفته شود و 

جاى دیگر اعمال شود؟

■  آقایانى عضو هیئت مدیره ملوان هستند که جایشان 
آنجا نیست. چرا باید شهردار عضو هیئت مدیره ملوان 
باشد؟ چرا رئیس شوراى شهر باید رئیس هیئت مدیره 
تیم باشد؟ این آقایان اگر بخواهند فقط براى کار اصلى 
خود وقت بگذارند به جاى روزى 24 ساعت روزى 48 
ساعت هم کم است و کم مى آورند. پیش بینى مى کنم 
که متأسفانه تا سه چهار ســال دیگر شاهد یک فاجعه 

زیست محیطى در انزلى خواهیم بود. 

کفاشیان نبود، فینال 
یورو برگزار نمى شد!

انتقادهاى دوباره مایلى کهن از زمین و زمان :

0201 آزادى
 95 هزار نفرى شد 

هیئت مدیره 
یک نفره سرپرست!

اصرار عجیب به 
برگزارى جام شهدا

در شرایطى که ســال ها ابهاماتى جدى مبنى بر 100هزارنفرى 
بودن ورزشگاه آزادى وجود داشته اســت،  این ورزشگاه با نصب 
صندلى ها در طبقه دوم 95 هزار خواهد شــد.این در حالى اســت 
که برخى منابع این عدد را 79 هزار نفــر اعلام کرده و مى گویند 
ورزشگاه آزادى نهایتا 80 هزار نفرى خواهد بود. فدراسیون فوتبال 
ایران تا اواسط هفته پیش ورزشگاه میزبان دور دوم مقدماتى جام 
جهانى را به اى اف سى معرفى نکرده بود که حالا مشخص شده 
ایران طبق معمول در ورزشگاهى به میدان خواهد رفت که در آسیا 
یکى از شناخته ترین ها، ترســناك ترین ها و بزرگترین هاست؛ 

ورزشگاه صدهزار نفرى آزادى.
رنگ بندى صندلى هاى ورزشــگاه آزادى امــا از نقاط نه چندان 
مثبت این پروژه بزرگ عمرانى اســت. رنگ صندلى ها طوسى و 
سفید در نظر گرفته شده که متفاوت با رنگ بندى ورزشگاه هاى 
جهان است که عموما صندلى هاى خود را با رنگ هاى سبز و آبى 
و زرد آرایش مى دهند تا زیبایى بیشترى در فضاى ورزشگاه حاکم 

شود.

باشگاه پرسپولیس فصل نقل وانتقالات را طوفانى آغار کرد و تنها سه 
روز پس از پایان لیگ برتر پانزدهم، بمب نقل وانتقالات را با جذب 
علیرضا بیرانوند ترکاند اما مدیریت این باشگاه در ادامه عملکردى 
ضعیف به نمایش گذاشت. در این میان اعضاى هیئت مدیره از دلایل 
این اتفاقات اظهار بى اطلاعى مى کنند و معتقدند على اکبر طاهرى 

باید پاسخگوى ناکامى سرخ پوشان در فصل نقل وانتقالات باشد. 
جالب اینکه سرپرست باشگاه پرسپولیس ســکوت اختیار کرده و 
پاسخى به رسانه ها و حتى هواداران خشمگین پرسپولیس نمى دهد. 
 البته پیش از این هم سابقه داشته که طاهرى در مواجهه با خبرنگاران 

برخورد تندى از خود نشان بدهد. 
طاهرى ترجیح مى دهد به صورت یک نفره کارها را پیش ببرد و ظاهرا 
از دیگر اعضاى هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس کمک فکرى نگیرد. 
نکته اینجاست که طاهرى «سرپرست» باشگاه پرسپولیس است و 
حتى حکم مدیرعاملى هم ندارد اما باز هم با توجه به قدرتى که در 
وزارت ورزش و البته نزد محمود گودرزى دارد به صورت یک نفره 

کارها را انجام مى دهد.

شکست مسئولان سازمان لیگ در راضى کردن پرسپولیس براى 
حضور در جام شهدا باعث شــده آن ها به فکر زمان جدیدى براى 
برگزارى این تورنمنت باشند. بر اساس زمان بندى جدید و احتمالى، 
جام شهدا فعلاً لغو و پس از هفته چهارم و تعطیلى یک ماهه لیگ 
براى بازى هاى ملى برگزار مى شود. 4 تیم قبلى که قرار بود در این 
جام حاضر باشند هم نظرشان را تغییر داده اند و سازمان لیگ از حالا 

به فکر تیم هاى جدیدى براى برگزارى این جام هستند.
معمولاً هدف از برگزارى جام هاى پیش فصل، استفاده تبلیغاتى یا 
آماده کردن تیم ها براى مسابقات فصل آینده است اما در جام شهدا، 
صرفاً برگزارى جام اهمیت دارد. یک سال تابستان و قبل از شروع 
فصل، یک بار زمستان و نیم فصل و امسال، هفته چهارم لیگ برتر.

برگزارى تورنمنت دوستانه باشگاهى اوایل مسابقات یک فصل و 
همزمان با بازى هاى ملى، بدعت جدیدى در فوتبال ایران خواهد 
بود. فقط معلوم نیســت برگزارى این جام، براى سازمان لیگ چه 
منافعى دارد که باید تحت هر شرایطى، هر زمانى و با هر تیم ممکن 

برگزار شود.

بزن بزن شدید در اردو
کاروان سپاهان که چهارشنبه هفته پیش براى حضور 
در جام شهداى حرم راهى بابل شــد، در حضور کادر 
فنى تیم حاشــیه بزرگى را در خود دید. اتفاقى که به 
درگیرى فیزیکى و بزن بزن میان مهرداد محمدى با 
عارف غلامى بازیکن جوان سپاهان در رستوران هتل 
انجامید و وســاطت طرفین هم در این میان کارساز 
نبود. پس از دقایقى که درگیــرى پایان یافت، عبدا... 
ویسى به محل رسید و متوجه اتفاقات رخ داده شد. او 
واکنش تندى بــه هــر دو بازیکن نشــان داد اما با 
درخواســت مجید بصیرت کمک خــود رضایت داد 

محمدى و غلامى در اردوى تیم شان بمانند.

توافق شیمبا با گسترش
مسئولان باشــگاه گسترش فولاد با لوســیانو پریرا 
(شیمبا) مهاجم برزیلى تیم فوتبال سپاهان به توافق 
رســیدند. فراز کمالوند با اعلام این خبر گفت: شیمبا 
بازیکنى است که من به او اعتقاد دارم و به همین دلیل 
بیش از 45 روز منتظر فسخ قرارداد و تسویه حساب وى 

با سپاهان بودم.

من خوش شانسم
مهاجم هندوراسى جدید ذوب آهن نسبت به حضور در 

این تیم واکنش نشان داد.
جرى بن سون  که به تازگى با تیم ذوب آهن اصفهان 
قرارداد بسته است درباره حضورش در این تیم اصفهانى 
اظهار داشت: خداراشکر که پیراهن تیم ذوب آهن را بر 
تن خواهم کرد. این یک خوش شانســى بزرگ براى 
من اســت. از خدا مى خواهم که من را در این چالش 

بزرگ کمک کند. 
گفتنى است جرى بن سون جایگزین دو مهاجم بزرگ 
فصل پیش ذوب آهن یعنى کاوه رضایى و مسعود حسن 

زاده شده است.

بازیکن سپاهان در 
نسف قارشى

هافبک تیم سپاهان اصفهان در ازبکستان به فوتبال 
خود ادامه مى دهــد. فوزیل موســایف هافبک تیم 
سپاهان که از این تیم جدا شده بود، به تیم سابق خود 

که نسف قارشى ازبکستان مى باشد پیوست.

دربى در نقش جهان در 
عید نوروز

قرعه کشى لیگ برتر هرچه نکته منفى براى سپاهان 
داشت در عوض با یک خوش شانسى ویژه هم همراه 
بود و آن اینکه علیرغــم تأخیر در افتتاح ورزشــگاه 
نقش جهــان، دربــى نصف جهــان در ورزشــگاه 

نقش جهان به میزبانى سپاهان برگزار مى شود.
دربى اصفهان در هفته هاى هشــتم و بیست و سوم 
برگزار مى شود و در این بین در نیم فصل اول با توجه 
به میزبانــى ذوب آهن بازى همانند ســال هاى اخیر 
در ورزشــگاه فولادشهر انجام مى شــود اما در دربى 
دور برگشــت که اتفاقاً خوش موقع هم هســت و در 
اواخر تعطیلات عید نوروز برگزار مى شــود ورزشگاه 
75 هزار نفرى نقش جهان پــس از یک دهه میزبان 
داربى اصفهان خواهد بود. بدین ترتیب ســپاهانى ها 
پس از اینکه سال ها در استادیوم حریف اسماً میزبان 
همشــهرى خود بودند در نوروز 96 بالاخره میزبانى 

واقعى را از رقیب سبزپوش تجربه مى کنند.

پایان اردوى تدارکاتى 
ذوب آهن 

تیم فوتبال ذوب آهــن با پیروزى مقابــل پیکان، به 
اردوى تدارکاتى خود در کرج پایان داد.  

ذوب آهن کــه از 18 تیرمــاه در کــرج اردو زده بود، 
عصر چهارشنبه هفته پیش در آخرین دیدار تدارکاتى 

خود در این اردو به مصاف پیکان رفت.
ذوب آهن در این مسابقه با 2 گل مهدى مهدى پور و 
محمدرضا عباسى موفق به شکست شاگردان مجید 
جلالى شــد و بلافاصله پس از پایان این مسابقه به 
اصفهان بازگشــت. تیم اصفهانى در اولین مســابقه 
دوستانه خود در اردوى کرج، مقابل اکسین البرز تن به 

تساوى یک بر یک داده بود.
ذوبى ها 29 تیرماه و در دیدار سوپرجام فوتبال ایران در 

اصفهان میزبان استقلال خوزستان هستند.

ذوب آهن جلوى بازى 
مسلمان را مى گیرد

باشگاه پرسپولیس هنوز بدهى خود به باشگاه ذوب آهن  
را بابت انتقال محسن مسلمان به این باشگاه اصفهانى 

پرداخت نکرده است.
در همیــن راســتا باشــگاه ذوب آهن اعــلام کرد 
پیگیرى هاى صــورت گرفته در این زمینه از ســوى 
باشگاه تا به امروز با بدقولى باشگاه پرسپولیس همراه 
بوده است و در صورت عدم پرداخت مبلغ انتقال محسن 
مسلمان تا پیش از آغاز رقابت ها و ادامه بدقولى هاى 
باشگاه تهرانى، موضوع را از مراجع ذیصلاح پیگیرى 
کرده و مانــع از بازى این بازیکن براى قرمزپوشــان 

پایتخت در فصل جدید رقابت ها خواهیم شد.
گفتنى اســت ذوب آهن فصل گذشــته بــا توجه به 
درخواست پرسپولیس و تعهدات شفاهى که صورت 
گرفت به باشگاه پرســپولیس فرصت داد ولى هنوز 
هیچ تلاشــى براى پرداخت طلب ذوب آهن صورت 

نگرفته است.

روى خط نصف جهان
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رامین رضائیان همه هواداران پرسپولیس را در 
شوك فرو برده است. مدافع سابق قرمزها هفته 
گذشته پستى منتشر کرد و از یک سورپرایز خبر 
داد. این پست کافى بود تا همه به تکاپو بیفتند. 
او گفت خبــر خوبى در راه اســت. حالا گمانه 
زنى ها در این باره بالا گرفته اســت. عده اى 
مى گویند منظور رامین دیدار دوستانه و احتمالى 
پرســپولیس و 
ریزه اسپور است 
ولى عده اى هم 
گوینــد  مــى 
طارمى احتمالاً 
قراردادش را با 
ریزه اسپور فسخ 

مى کند. 
منابــع نزدیک 
بــه طارمى در 
این بــاره هیچ 
خبرى را رسما 
تایید نکردند اما ظواهر امر نشان مى دهد قصد 
رامین رضائیان از انتشار پست جنجالى، موضوع 
مهاجم بوشهرى فصل گذشته پرسپولیس بوده 
که هواى بازگشت به ایران را کرده است. قرار 
است تیم ریزه اســپور هفته آینده براى اردوى 
پیش فصل به اتریش بــرود و باید دید طارمى 
تیم جدیدش را در این ســفر همراهى خواهد 

کرد یا خیر.
طارمى در صورتى به پرســپولیس باز خواهد 
گشــت که بتواند مدیران باشگاه ریزه اسپور را 

براى رفتنش متقاعد کند.
این بازیکن روز چهارشنبه هفته گذشته پستى 
را در صفحه اینســتاگرامش منتشر کرده که 
او را مشغول گفتگوى اسِکایپى با سه بازیکن 
پرسپولیس نشــان مى داد؛ این ابراز دلتنگى 
براى هم تیمى هاى سابق معلوم مى کند که این 

موضوع بیش از یک شایعه است .

بازگشت طارمى
 باورکردنى است؟

گلزن مطرح برزیلى که با دبیرى تبریز به توافق رسیده بود با گیتى پسند 
قرارداد بست.

جاناتان برونو سانتیاگو ملقب به مورنو بازیکن برزیلى فصل پیش دینامو 
مسکو روسیه با عقد قراردادى یک ســاله به تیم فوتسال گیتى پسند 

اصفهان پیوست.
مورنو که با به ثمر رســاندن 50 گل در دو فصل گذشته لیگ روسیه 
یکى از بازیکنان شاخص فوتســال دنیا محسوب مى شود در سن 19 
سالگى و در زمان سرمربى گرى حســین افضلى براى گیتى پسند به 

میدان رفته بود. 
همچنین این بازیکن پیش از پیوستن به گیتى پسند با باشگاه دبیرى 
تبریز نیز مذاکره کرده بود و در حالى که مشکلات خانوادگى را براى 

نیامدن به ایران بهانه کرده بود، سر از اصفهان درآورد.

روز چهارشنبه هفته پیش 3 بازیکن از اردوى 16 نفره تیم ملى والیبال 
ایران خط خوردند تا شــاگردان لوزانو با 13 بازیکن کار خود را براى 
آماده ســازى در ریو ادامه دهند. اما یک بازیکن دیگرهم باید از جمع 

ملى پوشان کنار برود که روز پنجشنبه با استناد به تصویرى از سایت 
فدراسیون جهانى والیبال اعلام شــد آن یک نفر مجتبى میرزاجانپور 
خواهد بود. اما محمود افشاردوســت مدیرفنى تیم ملى والیبال و دبیر 
فدراســیون بعد از این اتفاقات گفت: اگر ما قصد داشتیم میرزاجانپور 
را خط بزنیم با سایر اســامى خط خورده ها نام او را اعلام مى کردیم. 
هنوز تیم ملى بــه جمع بندى براى یک بازیکن باقى مانده نرســیده 

است.
او درمورد عکس منتشر شده هم افزود: براى ثبت نام آنلاین تیم ها در 
بازى هاى رسمى قبل از آغاز المپیک به دلیل محدودیت جا تنها نام 12 
بازیکن را منتشر مى کنند و ایران 13 بازیکن داشت. نمى دانم از بین 
این اسامى چرا نام میرزاجانپور حذف شده است. مجتبى میرزاجانپور 
هم که از شــنیدن این خبر متعجب بود، گفت: خبرى از خط خوردنم 

ندارم. من هم این خبر را شنیده ام و واقعا باعث تعجبم شد.

 گلزن مطرح برزیلى به
 گیتى پسند پیوست

میرزاجانپور خط نخورده است

 به 
 با 
ل 

jjwww.nesfejahan.net

یحیى گل محمدى سومینف
حضور در ذوب آهــن

پیش دارد . 
د به این ترتیــب او
حاضر در لیگ برت
تداوم روى نیمکـ

است. 
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صاحب امتیاز : شرکت رسانه گستر نصف جهان
مدیرعامل و سردبیر : ایرج ناظمى    مدیر مسئول : هوشنگ غلامى

نشانى : اصفهان ، خیابان مدرس ، خیابان ادیب ، 
جنب دبیرستان شهیدان نم نبات

تلفن : 34452005           فاکس : 34452006           پیامک : 30007642
www.nesfejahan.net       : وب سایت

E-mail:     info@nesfejahan.net

آنکس که در عیب خود بنگرد از عیب جویى دیگران باز ماند و کســى 
که به روزى خدا خشنود باشد برآنچه از دست رود اندوهگین نباشد، 
و کســى که شمشیر ســتم برکشد با آن کشــته شــود و آنکس که در 
کارها خود را به رنج اندازد خود را هلاك ســازد و هر کس خود را 
در گرداب هاى بلا افکند، غرق گردد و هر کس بــه جاهاى بدنام قدم 

مولا على (ع)گذاشت متهم گردید.

مؤسسه اى اقتصادى در نظر دارد اقلام مشروحه ذیل را از طریق حراج حضورى 
به فروش رساند:

خریداران محترم مى بایست 20 درصد مبلغ پیشنهادى را در زمان خرید به 
صورت نقد و یا از طریق دستگاه کارتخوان پرداخت نمایند. 

1) گوشى تلفن همراه نو انواع مختلف (سونى- HUAWEI – سامسونگ و تبلت)
2) پوشاك: (زنانه - بچگانه) شلوار لى- شال و روسرى- شلوار مردانه

3) کفش ورزشى 
4) دستگیره درب 
5) باطرى خودرو 

6) کالاهاى مستعمل 

محل بازدید کالا 
اصفهان: جاده شیراز - قبل از داروسازى فارابى- سمت راست- کوچه تاکسى 

تلفنى سینا- انبار نوید 

زمان بازدید: سه شنبه مورخ 95/04/29 از ساعت 9 صبح تا 12/30 و بعد از 
ظهر 15 الى 18 

زمان حراج: چهارشنبه مورخ 95/04/30 ساعت 9 صبح

محل حراج: 
اصفهان: پل خواجو- خیابان چهارباغ خواجو- خیابان فلسطین- مجموعه بهار 

تلفن تماس: 43- 36283540- 031

توجهتوجهتوجهتوجه حراج  حضورىحراج  حضورى

نا مهربانى با 
طبیعت

| اکرم زائرى

تاب 
عروسک ها ، 
شاهین شهر 
| آسیه 
شفیعیون

تابلو،  
شهرسامان

|شادى شهریارى

دریچه

نا همگون،  میدان نقش جهان | سروش عابدزاده

پارك خاص، چهار باغ  |    منصور بلوچى

تصاویر ارسالى به
 باشگاه خبرنگاران نصف جهان

@nesfejahanclub

  شماره تلگرام: 09132008640
Id  admin: @ nesfejahanadmin   
join channel:@nesfejahanclub   

با ارسال تصاویر، مطالب و نظرات خود به باشگاه خبرنگاران روزنامه نصف جهان 
شما هم مى توانید خبرنگار شوید


